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Здравеопазване и социални дейности /ПК по
^СД/

ПРОТОКОЛ № 7
Днес, 20.05.2024, от 16:45 часа в град Велико Търново, в Голяма зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Здравеопазване и социални дейности /ПК по ЗСД/".

Председател: Николен Стойнов - Присъствал

Присъствал

• Димитър Манолов
• Иван Александров
• Йордан Свраков
• Мавроди Калейнски
• СоняБудева

Отсъствал

• Александра Тодорова
• Валентин Точков
• Юлия Тонкова

Дневен ред
1 - 000-дневен ред / 20.02.2024: Дневен ред на заседанието на постоянната комисия 
Становище на комисията: Комисията единодушно приема следния дневен ред:
1. Покана от Съвета на директорите на "МОБАЛ "Д-р Ст. Черкезов" АД, гр. Велико Търново 
за свикване на редовно Общо събрание на акционерите на дружеството на 30.05.2024 г., Вх. № 
569/07.05.2024 г.

2 - 569 / 07.05.2024: Покана от Съвета на директорите на "МОБАЛ "Д-р Ст. Черкезов" АД, гр. 
Велико Търново за свикване на редовно Общо събрание на акционерите на дружеството на
30.05.2024 г.
Становище на комисията: К. Янков - дялът на общините пада под 8%. Трябва да се намери 
начин, по който да се възстановят тези проценти.
д-р Н. Стойнов - държавата инвестира примерно 10 млн.лв., след което вдигат капитала. 
Общините не инвестират никакви пари.
Л. Матева - защо предложението на Общината е по т. 6 да се гласува ПРОТИВ, след като 
парите са дадени от държавата.
Р. Иванов - за да има увеличение на капитала, държавата трябва да поиска съгласие на 
другия собственик. Община Велико Търново от около 10 години гласува ПРОТИВ тази точка 
за увеличаване на капитала.
Л. Матева - защо е предложено анблок да се гласува по всички 8 точки. По начина, по който е 
направено предложението, нямат избор. Или подкрепят всичко от т.1 до т.8, или да не го 
подкрепят.
Р. Иванов - ако искат, да направят разделно гласуване, не възразява.
Л. Матева - предлага в комисията по ИВ отделно гласуване в т. I - т. 6 да се гласува отделно.
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ПО начина, по който е предложено от администрацията, а останалите точки (1,2,3,4,5,7,8) да се 
гласуват заедно, отново по начина, по който е предложено от администрацията, 
д-р Н. Стойнов - ако членовете на комисията по ЗСД желаят, да гласуват същото предложение 
за отделно гласуване в т. I от проекта за решение.

След проведена дискусия, комисията премина към гласуване.
След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението за отделно гласуване в т. I - т. 6 да се гласува отделно, по начина, по който е 
предложено от администрацията, а останалите точки (1,2,3,4,5,7,8) да се гласуват заедно, 
отново по начина, по който е предложено от администрацията.
След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението на общинска администрация по т. I от проекта за решение - по т. 1 ,2 ,3 ,4 , 5, 7, 
8 да се гласува "ЗА", както и предложението по т. II и т. III от проекта за решение.
След гласуване със ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1 , Комисията приема 
предложението на обшинска администрация по т. 6 от т. I от проекта за решение да се гласува 
"ПРОТИВ".

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Бюджет и финанси /ПК по БФ/ 

ПРОТОКОЛ № 7
Днес, 20.05.2024, от 16:45 часа в град Велико Търново, в Голяма зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Бюджет и финанси /ПК по БФ/".

Председател: Калина Широкова - Отсъствал

Присъствал

• Ангел Янчев
• Валерия-Тереза Дончева
• Димитър Манолов
• Калоян Янков
• Момчил Иванов
• Росен Иванов
• Стефан Войчев
• Христо Стоев

Отсъствал

• Гюнай Далоолу
• Юлия Тонкова

Дневен ред
1 - 000-дневен ред / 20.02.2024; Дневен ред на заседанието на постоянната комисия 
Становище на комисията: Комисията единодушно приема следния дневен ред:
1. Покана от Съвета на директорите на "МОБАЛ ”Д-р Ст. Черкезов" АД, гр. Велико Търново 
за свикване на редовно Общо събрание на акционерите на дружеството на 30.05.2024 г., Вх. № 
569/07.05.2024 г.

2 - 569 / 07.05.2024: Покана от Съвета на директорите на "МОБАЛ "Д-р Ст. Черкезов" АД, гр. 
Велико Търново за свикване на редовно Общо събрание на акционерите на дружеството на
30.05.2024 г.
Становище на комисията: К. Янков - дялът на общините пада под 8%. Трябва да се намери 
начин, по който да се възстановят тези проценти.
д-р Н. Стойнов - държавата инвестира примерно 10 млн.лв., след което вдигат капитала. 
Общините не инвестират никакви пари.
Л. Матева - защо предложението на Общината е по т. 6 да се гласува ПРОТИВ, след като 
парите са дадени от държавата.
Р. Иванов - за да има увеличение на капитала, държавата трябва да поиска съгласие на 
другия собственик. Община Велико Търново от около 10 години гласува ПРОТИВ тази точка 
за увеличаване на капитала.
Л. Матева - защо е предложено анблок да се гласува по всички 8 точки. По начина, по който е 
направено предложението, нямат избор. Или подкрепят всичко от т.1 до т.8, или да не го 
подкрепят.
Р. Иванов - ако искат, да направят разделно гласуване, не възразява.
Л. Матева - предлага в комисията по ИВ отделно гласуване в т. I - т. 6 да се гласува отделно,
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ПО начина, по който е предложено от администрацията, а останалите точки да се
гласуват заедно, отново по начина, по който е предложено от администрацията.

След проведена дискусия, комисията премина към гласуване.
След гласуване със ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 2, Комисията приема основното 
предложение.

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Икономически въпроси /ПК по ИВ/ 

ПРОТОКОЛ № 7
Днес, 20.05.2024, от 16:45 часа в град Велико Търново, в Голяма зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Икономически въпроси /ПК по ИВ/".

Председател: Росен Иванов - Присъствал

Присъствал

• Ирена Стасинопулу
• Лили Матева
• Методи Петров
• Момчил Иванов
• Христо Стоев

Отсъствал

• ГюнайДалоолу
• Деян Куздов
• Дончо Бораджиев
• Калина Широкова
• Тодор Тодоров

Дневен ред
1 - 000-дневен ред / 20.02.2024: Дневен ред на заседанието на постоянната комисия 
Становище на комисията: Комисията единодушно приема следния дневен ред:
1. Покана от Съвета на директорите на "МОБАЛ "Д-р Ст. Черкезов" АД, гр. Велико Търново 
за свикване на редовно Общо събрание на акционерите на дружеството на 30.05.2024 г., Вх. № 
569/07.05.2024 г.

2 “ 569 / 07.05.2024: Покана от Съвета на директорите на "МОБАЛ "Д-р Ст. Черкезов" АД, гр. 
Велико Търново за свикване на редовно Общо събрание на акционерите на дружеството на
30.05.2024 г.
Становище на комисията: К. Янков - дялът на общините пада под 8%. Трябва да се намери 
начин, по който да се възстановят тези проценти.
д-р Н. Стойнов - държавата инвестира примерно 10 млн.лв., след което вдигат капитала. 
Общините ие инвестират никакви пари.
Л. Матева - защо предложението на Общината е по т. 6 да се гласува ПРОТИВ, след като 
парите са дадени от държавата.
Р. Иванов - за да има увеличение на капитала, държавата трябва да поиска съгласие на 
другия собственик. Община Велико Търново от около 10 години гласува ПРОТИВ тази точка 
за увеличаване на капитала.
Л. Матева - защо е предложено анблок да се гласува по всички 8 точки. По начина, по който е 
направено предложението, нямат избор. Или подкрепят всичко от т.1 до т.8, или да не го 
подкрепят.
Р. Иванов - ако искат, да направят разделно гласуване, не възразява.
Л. Матева - предлага отделно гласуване в т. I - т. 6 да се гласува отделно, по начина, по който
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е предложено от администрацията, а останалите точки (1,23^4,5,7,8) да се гласуват заедно, 
отново по начина, по който е предложено от администрацията.

След проведена дискусия, комисията премина към гласуване.
След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението за отделно гласуване в т. I - т. 6 да се гласува отделно, по начина, по който е 
предложено от администрацията, а останалите точки (1,2,3,4,5,7,8) да се гласуват заедно, 
отново по начина, по който е предложено от администрацията.
След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението на общинска администрация по т. 1 от проекта за решение - по т. 1, 2 ,3 ,4 , 5, 7, 
8 да се гласува "ЗА", както и предложението по т. II и т. III от проекта за решение.
След гласуване със ЗА - 5; ПРОТИВ - I; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0, Комисията приема 
предложението на общинска администрация по т. 6 от т. I от проекта за решение да се гласува 
"ПРОТИВ".

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:

2 от 2 21.5.2024 г., 14:21



Firefox

Образование, наука, култура и религии /ПК по
ОНКР/

ПРОТОКОЛ № 7
Днес, 20.05.2024, от 17:00 часа в град Велико Търново, в Голяма зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Образование, н^ка, култура и религии /ПК по ОНКР/".

Председател: Валерия-Тереза Дончева - Присъствал

Присъствал

• Ангел Янчев
• Георги Недев
• Деян Куздов
• Драгомир Йосифов
• Иван Александров
• Калоян Янков
• Мирослав Трифонов
• Михаил Михалев
• СоняБудева
• Христо Бонджолов

Присъствали още
Силвия Димитрова - отдел "УС"

Дневен ред
1 - 000-дневен ред / 20.02.2024: Дневен ред на заседанието на постоянната комисия 
Становище на комисията: Председателят на комисията дава думата по проекта за дневен 
ред.

След гласуване със ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема следния 
дневен ред:
1. Присъждане на Награда "Култура'* на Община Велико Търново, Вх.№ 604/15.05.2024 г.
2. Учредяване на безвъзмездно право на ползване вър1̂  земеделски земи от ОПФ в полза на 
читалища, с. Големаните, Вх. № 592/15.05.2024 г.
3. Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от ОПФ в полза на 
читалища, с. Беляковец, Вх.№ 593/15.05.2024 г.
4. Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху недвижим имот - частна общинска 
собственост, с. Леденик, Вх. № 594/15.05.2024 г.
5. Безвъзмездно прехвърляне на собственост по чл. 54 от ЗДС, гр. Велико Търново, Вх. № 
595/15.05.2024 г.

2 - 604 / 15.05.2024: Присъждане на Награда "Култура" на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Председателят на комисията дава думата за изказвания по 
предложението на Експертната комисия.
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Комисията приема предложението на Експертната комисия и предлага на Великотърновски 
общински съвет награда **Култура** да бъде присъдена в следните категории;
1. Категория за ярки постижения в областта на изкуствата и културата в следните 
подкатегории:
1. Не присъжда Награда "Култура** за ярки постижения в областта на литературата - една 
награда за едно произведение от един от следните жанрове: проза, поезия, драматургия или 
превод'*;
2. Не присъжда Награда '*Култура** за ярки постижения в областта на сценичните изкуства - 
една награда за един спектакъл или роля на индивидуален артист от един от следните 
жанрове: театър, музика, танцово изкуство или балет:
3. Не присъжда Награда "Култура" за ярки постижения в областта на изобразителното 
изкуство;
4. Не присъжда Награда "Култура" за ярки постижения в областта на културно- 
историческото наследство, архитектура и естетизация на градската среда;
5. Не присъжда Награда "Култура" за ярки постижения в областта на съвременните 
мултижанрови изкуства;
6. Присъжда Награда "Култура" за произведение на и31^ството или културно събитие за деца 
на Виргиния Захариева-Казарина
7. Не присъждя Награда "Култура" за ярки постижения в областта на аудиовизуалните 
изкуства и фотографията;
8. Не присъжда Награда "Култура" за медии и публицистика в областта на културата.
II. Присъжда награда "Култура" в категория за най-успешен дебют или изява на млад творец 
(с творчески изяви до 5 години) на Селен Петкова

ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 592 / 15.05.2024: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от ОПФ 
в полза на читалища, с. Големаните
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

4 - 593 / 15.05.2024: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от ОПФ 
в полза на читалища, с. Беляковец
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 ,  
Комисията приема предложението.

5 - 594 / 15.05.2024: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху недвижим имот - частна 
общинска собственост, с. Леденик
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

6 - 595 / 15.05.2024: Безвъзмездно прехвърляне на собственост по чл. 54 от ЗДС, гр. Велико 
Търново
Становище на комисията: А. Янчев - интересно предложение на кмета, седмица след 
предложението на г-н Бораджиев. Неясни мотиви, твърди се, че е нараснала необходимостта 
от допълнителни извънкласни дейности, ще са необходими помещения. Не знае дали 
партньорите на г-н Бораджиев от групата на "ПП-ДБ" са наясно, че едно от помещенията, 
които се цитират, се ползва от "ПП-ДБ". "ВЪЗРАЖДАНЕ" осъществява политическата си 
дейност чрез помещения в сградата на административния адрес на Младежкия дом, 
управляван от Областна администрация. Разговаряли са със съседи, всички имат вписани 
договори за един период напред. Какви са аргументите да се твърди, че има още нужда от
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извънкласни дейности. Няма писмено становище на администрацията, няма и на Младежки 
дом - Велико Търново.
К. Янков - разбира, че г-н Янчев се притеснява за ползваните от "ВЪЗРАЖДАНЕ" 
помещения в същата сграда. Уверяват го, че ще има право да ги ползва така, както са 
ползвани досега. Що се касае за други политически сили, които също ползват помещения 
там, отново не би трябвало да тревожи г-н Янчев. Напротив - трябва да е спокоен, че всичко 
ще е по закон.
М. Михалев - кои помещения се дават точно за разширяване дейността на Младежки дом.
М. Трифонов - помещения от първи етаж -101 ,103 ,107 .
д-р М. Калейнски - има ли представител на вносителя, който да разясни кои помещения и 
защо.
М. Трифонов - дългосрочните договори с Областна администрация за ползване на тези 
помещения от политически партии не са съвсем дългосрочни, ако съответната партия не е 
парламентарно проявена.
д-р М. Калейнски - има ли представител на вносителя. По правилник, ако няма 
представител на вносителя по някоя точка, комисията може да не я разглежда.
В. Дончева - представител от отдел "Управление на собствеността" ще дойде всеки момент.
М. Михалев - защо има притеснения и какво общо имат политическите партии, за техните 
помещения ли става въпрос или за други помещения.
А. Янчев - няма никакви притеснения нито той, нито "ВЪЗРАЖДАНЕ". В сградата имат 
помещения, предоставени на "ИТН", на "ДБ". Има помещения, предоставени на спортна 
организация, на Министерство на младежта и спорта. Как е определена тази необходимост, 
нови заявления от родители ли има, нови клубове ли ще се откриват. В предложението на 
кмета нищо такова не е описано, съответно и в предложението на г-н Бораджиев. Няма 
аргументация.
М. Трифонов - не е необходимо за такива решения да има категорична обосновка защо. Не е 
необходимо някой да е подал заявление. Предложение от страна на кмета може да е 
мотивирано, заради впечатления, заради устни молби на граждани. Не е задължително да 
бъде подплатено с молбите на гражданите. Затова са тук в общинския съвет - да решат дали 
това е правилно или не. Становището на кмета е много добре издържано, за да влезе за 
разглеждане. Дали е продиктувано от общински съветник или не, това са подробности.
A. Янчев - г-н кметът не е стъпвал в Младежкия дом, за да има лични впечатления. Прави 
впечатление, че и кметът, и г-н Бораджиев, правейки това предложение, пропускат историята 
на Младежкия дом. След 1997 г. помещенията, описани в предложението, са прехвърлени от 
Общината на Държавата. Тогава Общината и Младежкият дом губят залите си, където сега 
има питейни заведения. Те не са обект на обсъждане от страна на "ПП-ДБ". Четвъртият 
етаж, където има хотел в момента, също част от Младежкия дом, също не е обект на 
обсъждане. Коментира слабости. Хотелът е добре да си стои там, не е проблем за децата, 
питейните заведения също. Това, което е проблем за децата, е, че няма къде да се преоблича 
на г-н Бораджиев дъщерята.
М. Трифонов - въпросните помещения бяха деактувани и бяха продадени. Вече са частна 
собственост, връщането им няма как да се случи без да е съгласен собственикът. Нека не 
влизат в подобен спор.
B. Дончева - дава думата на представителя на администрацията.
C. Димитрова - предложението е продиктувано от предложението на адв. Бораджиев за 
прехвърляне на помещения, които са на държавата, в собственост на Община Велико 
Търново, тъй като по-голямата част от сградата е общинска собственост и се използва от 
Младежкия дом.
B. Дончева - какво се извършва в тези помещения в момента, които се цитират в 
предложението.
C. Димитрова - те се стопанисват и управляват от Областния управител. Не може да каже 
какво се извършва, с предложението се иска да бъдат прехвърлени от Областния управител в 
собственост на Общината.
B. Дончева - без значение от дейността им.
C. Димитрова - на предходно заседание на общинския съвет Областният управител в свое
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изказване е заявил принципно предварително съгласие тези помещения да бъдат 
прехвърлени в собственост на Община Велико Търново. Той е изразил готовност, но с това 
предложение се изразява официалното искане от страна на Община Велико Търново. След 
като се процедира преписката при съгласие на общинския съвет да се прехвърли 
безвъзмездно имотът в собственост на Община Велико Търново, Областният управител ще 
изрази официално своето становище.
д-р М. Калейнски - кои номера помещения се цитират в писмото 
С. Димитрова - 103,104,105,106,107, както и 3 0 4 ,304А, 305.

След дискусията, комисията премина към гласуване.
След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1 , Комисията приема 
предложението.

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Спорта, децата и младежта /ПК по СДМ/

ПРОТОКОЛ № 7
Днес, 21.05.2024, от 15:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Спорта, децата и младежта /ПК по СДМ/".

Председател: Деян Куздов - Присъствал

Присъствал

• Борис Китанов
• Георги Недев
• Иван Александров
• Михаил Михалев
• Стефан Бойчев

Отсъствал по уважителни причини

• Дончо Бораджиев 

Отсъствал

• Сунай Мунков
• Христо Бонджолов

Присъствали още
инж. Антон Койнаков, Димчо Йовков - отдел "УС"
Маринела Желева - началник отдел "УС"
Георги Давидов - гл. експерт, дирекция "ОМДС"

Дневен ред
1 - 000-дневен ред / 20.02.2024: Дневен ред на заседанието на постоянната комисия 
Становище на комисията: Председателят на комисията дава думата по проекта за дневен ред 
и предлага като последна точка да съгласуват протокола за ежегодното разпределение на 
средства за подпомагане на спортните клубове в Община Велико Търново през 2024 година, 
съгласно „Наредба за финансово подпомагане на спортните клубове в Община Велико 
Търново“, който ще бъде докладван от Георги Давидов - гл. експерт в дирекция "ОМДС".

След гласуване със ЗА -5 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема следния 
дневен ред:
1. 557/07.05.2024 г. -  Приемане на информация за дейността на търговските дружества със 
100% общинско участие през 2023г
2. 561/07.05.2024 г. - Приемане на Годишния финансов отчет за 2023г., Годишния доклад за 
дейността през 2023г. на „Медицински център за рехабилитация и спортна медицина 1 - 
Велико Търново" ЕООД
3.159/03.01.2024 г. -  Бизнес програма за 2024 на „Медицински център за рехабилитация и 
спортна медицина I - Велико Търново" ЕООД
4. 567/07.05.2024 г. - Приемане на информация за дейността на търговските дружества със 
100% общинско участие за първото тримесечие на 2024г.
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5. 595/15.05.2024 г. - Безвъзмездно прехвърляне на собственост по чл. 54 от ЗДС
6. 598/15.05.2024 г. - Отдаването под наем на част от имот публична общинска собственост
7. 599/15.05.2024 г. - Отдаването под наем на част от имот публична общинска собственост
8. 600/15.05.2024 г. - Отдаването под наем на част от имот публична общинска собственост
9. 601/15.05.2024 г. - Отдаването под наем на част от имот частна общинска собственост
10. Съгласуване на протокола за разпределение на средства за подпомагане на спортните 
клубове в Община Велико Търново през 2024 година, съгласно „Наредба за финансово 
подпомагане на спортните клубове в Община Велико Търново“.

2 - 557 / 07.05.2024: Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско 
участие през 2023 г.
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЬЗДЪР*ЖАЛ СЕ -1 ,  
Комисията приема предложението.

3 - 561 / 07.05.2024: Годишен финансов отчет за 2023 г.. Годишен доклад за дейността през 2023 г. 
на "Медицински център за рехабилитация и спортна медицина 1-Велико Търново" ЕООД за 2023 г., 
разпределяне печалбата и решение за нейното изплащане
Становище на комисията: След гласуване със ЗА -5 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 1, 
Комисията приема предложението.

4 - 159/ 03,01.2024: Бизнес програма на "Медицински център за рехабилитация и спортна 
медицина 1 - Велико Търново" ЕООД за 2024 г.
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0, 
Комисията приема предложението.

5 - 567 / 07.05.2024: Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско 
участие за първото тримесечие на 2024 г.
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0, 
Комисията приема предложението.

6 - 595 / 15.05.2024: Безвъзмездно прехвърляне на собственост по чл. 54 от ЗДС, гр. Велико 
Търново
Становище на комисията: М. Михалев - съгласен е, че има нужда от допълнителни 
помещения, каква дейност ще се извърщва там, има ли предварителен план къде ще бъдат 
преместени политическите партии. За кои помещения става въпрос.
М. Желева - помещенията са описани подробно в предложението -103 ,104 ,105 ,106 ,107 ,304 , 
304А, 305. По отношение на политическите партии - законът за политическите партии не 
прави разграничение между имоти ;](ържавна и общинска собственост. Условията за отдаване 
за ползване от политическите партии са едни и същи. Вече ще се прецени, ако станат 
общински тези помещения, тъй като една такава процедура отнема 2 години.

След гласуване със ЗА - 3; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2 , Комисията приема 
предложението.

7 - 598 / 15.05.2024: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Велию) Търново
Становище на комисията: Докладва М. Желева.
След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0 , Комисията приема 
предложението.
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8 - 599 / 15.05.2024: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Докладва М. Желева.
След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0 , Комисията приема 
предложението.

9 - 600 /15.05.2024: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Докладва М. Желева
След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0 , Комисията приема 
предложението.

10 - 601 / 15.05.2024: Отдаване под наем на части от имот частна общинска собственост, гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Докладва М. Желева
След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0 , Комисията приема 
предложението.

11 - съгласуване / 21.05.2024: Разпределение на сумата за финансово подпомагане на спортните 
клубове, съгласно Наредба за финансово подпомагане на спортните клубове 
Становище на комисията: Докладва Георги Давидов.

След дискусия комисията съгласува протокола за разпределение на средства за подпомагане 
на спортните клубове в Община Велико Търново през 2024 година, съгласно „Наредба за 
финансово подпомагане на спортните клубове в Община Велико Търново“, както следва:

№ Име на СК - вид спорт Точки Ст-ст на 1 точка в лв. Всичко:
получаване в лв.
1 АП Спорт - спортна стелба 4132 1,102 4 551,65
2 Асеневци - вдигане на тежести 983 1,102 1 082,70
3 Боляри-2009 - модерен петобой 1755 1,102 1 933,70
4 Боляри-2009 - плуване 3239 1,102 3 568Д9
5 Браун Тим - сп. Ориентиране 2343 1,102 2 581,68
6 Етър - карате 5444 1,102 5 997,83
7 Етър-49 - баскетбол 17325 1,102 19 086,12
8 Етър-64 - хандбал 20118 1,102 22 163,03
9 Етьр-78 - стрелба с лък 7208 1,102 7 940,24
10 Трапезица 1957 сп.катерене 2023 1,102 2 228,98
11 Етър Елит - худ. Гимн 7696 1,102 8 47831
12 Етър Стил - спортна гимнастика 5199 1,102 5 726,98
13 Илия Павлов - борба 16701 1,102 18 399,02
14 Катана - карате 1761 1,102 1 939,57
15 Етър 2000 - плуване 1254 1,102 1 381,01
16 Калоян - карате 3302 1,102 3 638,15
17 Калоян-92 - конен спорт 24159 1,102 26 614,41
18 Царевец Етър 93 борба 2206 1,102 2 430,07
19 Спортен клуб по ловна стребла 1310 1,102 1 443,05
20 Боляри мотоциклетизъм 1416 1,102 1 559,61
21 Трапезица 1954 4785 1,102 5 271,71
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22 Царевец-19 - волейбол 1194 1,102 1 315,81
23 Царевец - плуване 3479 1,102 3 832,10
24 Царевец - модерен петобой 2340 1,102 2 578,13
25 Спринт 2020 лека атлетика 1649 1,102 1 816,52
26 Атлетика 2012 - летка атлетика 3954 1,102 4 355,93
27 Етьр Виктори 1807 1,102 1 991,04
28 СК "Етьр Елит" Ест. Груп. Гимн, 91 1,102 100.
29 Етьр -100 спортна стрелба 259 1,102 284,78
30 СК "Моделизми" 370 1,102 407,83
31 Ивайло 93 - л.атлетика 2009 1,102 2 213,00
32 Мания груп - бокс 6853 1,102 7 549,73
33 Ундърдогс кикбокс 672 1,102 739,87
34 РВ - МГ борба 1288 1,102 1 419,28
35 Тър Новград хандбал 2138 1,102 2 355,77
36 СК "Магия" ест. груп. гимн 929 1,102 1 023,(

163391 180000,00

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Здравеопазване и социални дейности /ПК по
зсд/

ПРОТОКОЛ № 8
Днес, 21.05.2024, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Здравеопазване и социални дейности /ПК по ЗСД/".

Председател: Николен Стойнов - Присъствал

Присъствал

• Александра Тодорова
• Валентин Точков
• Димитър Манолов
• Иван Александров
• Йордан Свраков
• Мавроди Калейнски
• Соня Будева
• Юлия Тонкова

Присъствали още 
инж. Антон Койнаков
управители и счетоводители на медицинските търговски дружества 
Маринела Желева - началник отдел "УС"
Жоро Ковачев - гл. експерт, дирекция "СДЗ"

Дневен ред
1 - 000-дневен ред / 20.02.2024: Дневен ред на заседанието на постоянната комисия 
Становище на комисията: Председателят на комисията дава думата по проекта за дневен 
ред.

След гласуване със ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема следния 
дневен ред:

1. Вх. № 557/07.05.24 г. -  Информация за дейността на търговските дружества със 100% 
общинско участие през 2025 г.
2. Вх. № 558/07.05.24 г. — Годишен финансов отчет за 2023 г., Годишен доклад за дейността през 
2023 г. на "Център за психично здраве-Велико Търново" ЕООД за 2023 г., разпределяне 
печалбата и решение за нейното изплащане.
3. Вх. № 148/28.12.23 г. -  Бизнес програма на "Център за психично здраве - Велико Търново" 
ЕООД за 2024 г.
4. Вх. № 559/07.05.24 г. -  Годишен финансов отчет за 2023 г., Годишен доклад за дейността през 
2023 г. на "Център за кожно-венерически заболявания-Велико Търново" ЕООД за 2023 г., 
разпределяне печалбата и решение за нейното изплащане.
5. Вх. № 149/28.12.23 г. - Бизнес програма на "Център за кожно-венерически заболявания - 
Велико Търново" ЕООД за 2024 г.
6. Вх. № 560/07.05.24 г. - Годишен финансов отчет за 2023 г., Годишен доклад за дейността през 
2023 г. на "Специализирана болница за активно лечение на пневмо - фтизиатрични
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заболявания "Д-р Трейман" ЕООД, гр. Велико Търново за 2023 г., разпределяне печалбата и 
решение за нейното изплащане.
7. Вх. № 147/28.12.23 г. - Бизнес програма на "Специализирана болница за активно лечение на 
пневмо - фтизиатрични заболявания "Д-р Трейман " ЕООД за 2024 г.
8. Вх. № 561/07.05.24 г. - Годишен финансов отчет за 2023 г., Годишен доклад за дейността през 
2023 г. на "Медицински център за рехабилитация и спортна медицина 1-Велико Търново" 
ЕООД за 2023 г., разпределяне печалбата и решение за нейното изплащане.
9. Вх. № 159/03.01.24 г. - Бизнес програма на "Медицински център за рехабилитация и 
спортна медицина 1 - Велико Търново" ЕООД за 2024 г.
10. Вх. № 562/07.05.24 г. - Годишен финансов отчет за 2023 п, Годишен доклад за дейността 
през 2023 г., Доклад на независимия одитор на "Комплексен онкологичен център-Велико 
Търново" ЕООД за 2023 г., разпределяне печалбата и решение за нейното изплащане.
11. Вх. № 162/04.01.24 г. - Бизнес програма на "Комплексен онкологичен център - Велико 
Търново" ЕООД за 2024 г.
12. Вх. № 163/04.01.24 г. - Бизнес програма на Медицински център "КОЦ-1-Велико Търново" 
ЕООД за 2024 г.
13. Вх. № 567/07.05.24 г. - Информация за дейността на търговските дружества със 100% 
общинско участие за първото тримесечие на 2024 г.
14. Вх. № 585/15.05.24 г. - Промяна броя на потребителите на социалната услуга "Дневен 
център за пълнолетни лица с тежки множествени увреждания", гр. Велико Търново от 30 на 
40 потребители, считано от 01.07.2024 г.
15. Вх. № 599/15.05.24 г. - Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост 
- гр. Велико Търново

2 - 557 / 07.05.2024: Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско 
участие през 2023 г.
Становище на комисията: Докладва инж. А. Койнаков.

След гласуване със ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

3 - 558 / 07.05.2024: Годишен финансов отчет за 2023 г., Годишен доклад за дейността през 2023 г. 
на "Център за психично здраве-Велико Търново" ЕООД за 2023 г., разпределяне печалбата и 
решение за нейното изплащане
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

4 - 148 / 28.12.2023: Бизнес програма на "Център за психично здраве - Велико Търново" ЕООД за 
2024 г.
Становище на комисията: д-р М. Калейнски - смята, че бизнес програмите трябва да се 
разглеждат в началото на годината, а не в средата, когато е минало половината от 
изпълнението. За догодина би трябвало да се гледат в началото на годината.

След гласуване със ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

5 - 559 / 07.05.2024: Годишен финансов отчет за 2023 г., Годишен доклад за дейността през 2023 г. 
на "Център за кожно-венерически заболявания-Велико Търново" ЕООД за 2023 п, разпределяне 
печалбата и решение за нейното изплащане
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.
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6 - 149 / 28,12.2023: Бизнес програма на "Център за кожно-венерически заболявалия -Велико 
Търново" ЕООД за 2024 г.
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

7 - 560 / 07.05.2024; Годишен финансов отчет за 2023 г.. Годишен доклад за дейността през 2023 г. 
на "Специализирана болница за активно лечение на пневмо-фтизиатрични заболявалия "Д-р 
Трейман" ЕООД, гр. Велико Търново за 2023 г., разпределяне печалбата и решение за нейното 
изплащане
Становище на комисията: Д-р Стела Денчева е представила писмено на вниманието на 
комисията молба, в която желае в проекта за решение да се допълни текст, разрещаващ на 
СБАЛПФЗ "Д-р Трейман" ЕООД с печалбата от 2023 г. да покрива за1уби от минали години. 
Председателят на комисията дава думата за изказвания.
д-р М. Калейнски - при тази висока печалба не е разумно тя да бъде използвана само за 
капиталови разходи, при положение, че дружеството има непокрити загуби за минали 
години. Предлага корекция в т. 4 от проекта за решение: вместо "Съшата да послужи за ре- 
инвестиране, чрез покриване на капиталови разходи" да бъде изписано "Същата да послужи 
за покриване на загуби от минали години", 
д-р Н. Стойнов - без да се правят капиталови разходи.
д-р Ст. Денчева - капиталови разходи ще правят от приходите от тази година. Трябва да си 
изчистят финансовия резултат.
д-р Н. Стойнов - Общината не даде ли някакъв заем на дружеството, общинският съвет 
гласува такова решение.
Д. Манолов - заемът беше за покриване на задълженията към НАП, за да могат да се 
освободят имотите, които бяха на ЧСИ.
д-р Н. Стойнов - не е икономист, не може да прецени дали е правилно това предложение за 
изменение на т. 4.
д-р И. Александров - подкрепя предложението, направено от д-р Денчева и от д-р Калейнски. 
При едни бъдещи действия от страна дружеството да кандидатства по национални 
програми, ако евентуално има задължения, то няма да има възможността да си извади 
документ, че няма задължения - от НОИ, от НАП и т.н. Най-актуалното финансиране е на 
базата на проекти. Това действие е правилно, тъй като ще изчисти задълженията, 
д-р Н. Стойнов - въпрос към г-н Койнаков: Какъв е размерът на задълженията на 
дружеството.
инж. А. Койнаков - всичко 844 000 лв.
д-р Ст. Денчева - това включва кредита, задълженията към НАП. Не трябва да се бърка 
загуби със задължения. Кредитът от Общината беше отпуснат тази година. Това няма нищо 
общо с предходните години. В тези задължения, които се виждат, имат банков кредит от 2017 
г., който обслужват перфектно. Имаха генерирани задължения към НАП от 2021 и 2022 г. От 
тогава, когато е запознала стабилизацията на лечебното заведение, са спрели да генерират 
всякакви задължения. С тази печалба от 2023 г. моли да се разреши да покрива загубите, 
които са генерирани от 2021 г. и 2022 г. Загубите са малко повече от тази печалба от 145 000 
лв., което означава, че с печалбата от настоящата година ще се налага да ги покрият. Това не 
преустановява обслужване на кредити, на текущи инвестиции и т.н. 
д-р Н. Стойнов - възможно ли е счетоводно да се случи това, противоречи ли на някакви 
наредби и т.н. Няма нищо против, ако икономистите кажат ДА, няма никакъв проблем, 
д-р И. Александров - по закона за счетоводството е правилна операция, 
инж. А. Койнаков - непокритата загуба в края на 2023 г. по баланса на дружеството е 230 000 
лв. Текущата печалба е 145 000 лв. Общият финансов резултат е загуби в размер на 85 000 лв. 
Д. Манолов - подкрепя това, което се предлага. Преди няколко месеца взеха решение да 
отпуснат заем, за да се покрият задължения към НАП, които бяха предмет на съдебно дело и 
ЧСИ, които искаха да конфискуват имоти. Ако в момента не се покрият задълженията към
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НОИ, вероятността да изпаднат пак в същата хипотеза отново да дават кредит е голяма. 
Прави впечатление, че разликата в печалбата на всички медицински дружества е доста 
голяма. Запознал се е с предвижданите във времето инвестиции в белодробната болница. 
Доколкото е запознат, в другите диспансери също има проблем със сградния фонд и 
състоянието на базата. След като има проблематика със Здравната каса, трябва като 
принципал да намерят начин да подобрят условията за работа и обслужване на хората в тези 
дружества.
д-р Н. Стойнов - не трябва ли да се конкретизира за кои минали години ще се покриват 
загуби.
д-р Ст. Денчева - съгласна е да се конкретизира, че става въпрос за покриване на загуби от 
2021 г. и 2022 г.
доц. С. Будева - подкрепя предложението за покриване на загубите с печалбата от 2023 г. Във 
връзка с това - във финансовия отчет е посочено, че дружеството има апартамент в София. За 
какво се ползва този апартамент, обмисляна ли е възможността, ако няма пряка 
необходимост от него, да бъде продаден, за да се покрият загубите, 
д-р Н. Стойнов - апартаментът е дарение.
доц. С. Будева - не е описано в отчета и няма откъде да знае, че е дарение, 
д-р Ст. Денчева - той е дарение. Отдаден е под наем. Дружеството има и 2 кантори в София, 
също са отдадени под наем и получават приходи от наемите. Тези имоти са дарени, като 
дарение, не подлежат на никаква сделка.

След гласуване със ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението заедно със следното изменение в последното изречение на т. 4 от проекта за 
решение: вместо "Същата да послужи за ре-инвестиране, чрез покриване на капиталови 
разходи" да бъде изписано "Същата да послужи за покриване на загуби от 2021 г. и 2022 г."

8 - 147 / 28.12.2023: Бизнес програма на "Специализирана болница за активно лечение на пневмо- 
фтизиатрични заболявалия "Д-р Трейман " ЕООД за 2024 г.
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

9 - 561 / 07.05.2024: Годишен финансов отчет за 2023 г.̂  Годишен доклад за дейността през 2023 г. 
на "Медицински център за рехабилитация и спортна медицина 1-Велико Търново" ЕООД за 2023 г., 
разпределяне печалбата и решение за нейното изплащане
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 ,  
Комисията приема предложението.

10 - 159 / 03.01.2024: Бизнес програма на "Медицински център за рехабилитация и спортна 
медицина I - Велико Търново" ЕООД за 2024 г.
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

11 - 562 / 07.05.2024: Годишен финансов отчет за 2023 г.. Годишен доклад за дейността през 2023 г.. 
Доклад на независимия одитор на "Комплексен онкологичен център-Велико Търново" ЕООД за 
2023 г., разпределяне печалбата и решение за нейното изплащане
Становище на комисията: д-р Стойнов дава думата на управителя на дружеството, 
д-р Иван Николов - към настоящия момент с приходите, които имат в рамките на 1 
календарен месец, успяват да разплатят всичко текущо и да нямат просрочени задължения. 
Проблемът е свързан с м. февруари и м. март 2024 г. Медицинското дружество направи 
заработка от около 450 000 лв., като със стария рамков договор, не бяха в режим на 
надлимитни дейности, а със същата сума от м. март, когато в хирургичните направления
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изкараха около 165 000 лв., влязоха с 35 000 лв. надлимитни дейности и в момента стоят и ги 
чакат. Пуснал е писмо до управителя на Здравната каса за увеличаване на лимита, като вече 
имат 3 подлимитни дейности • медицинска онкология, лъчетерапия, хирургически звена. 
Парите идват в порядъка на 2-3 месеца по-късно. Надяват се с цените на новите клинични 
пътеки нещата малко да се подобрят. Цените не са 20 %, а между 8-10 %, за някои 5%. 
д-р Н. Стойнов - така е, и то за необоротните пътеки. Има лека тенденция дружеството да се 
оттласка от дъното. В медицината се случват бавно нещата.
Д. Манолов - на една от предходните сесии имаше отправено питане от Йордан Радославов - 
член на местната коалиция "Глас народен", относно обслужването и подобряването на 
условията и режима на обслужване в онкологичния център. Разбрал е, че управителят д-р 
Николов е взел отношение по някои въпроси. Би желал една лична среща с д-р Николов, 
когато има възможност, за да изговорят какво предстои да се случва в тази посока, 
инж. А. Койнаков - призив към всеки, който желае, да отиде да види на място в 
онкологичния център, тогава общото решение ще изкристализира с един позитивен 
характер. От числата е трудно да се направи обективен анализ на дейността и състоянието на 
този уникален диспансер.
д-р И. Стойнов - това го разбират всички, има положителна тенденция, откакто д-р Николов 
стана управител на дружеството.

След гласуване със ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

12 - 162 / 04.01.2024: Бизнес програма на "Комплексен онкологичен център - Велико Търново" 
ЕООД за 2024 г.
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

13 - 163 / 04.01.2024: Бизнес програма на Медицински център "КОЦ-1-Велико Търново" ЕООД за 
2024 г
Становище на комисията: Изказване д-р И. Николов - медицинският център функционира от 
август 2023 г. Не е на загуба. Има още какво да се желае по отношение на увеличаване на 
приходите. Цените на всички направления се увеличиха значително. В момента има тесен 
обем специалисти, които преглеящат в този медицински център. Надява се и с негова помощ, 
и с помощта на всички останали колеги, тенденцията да бъде положителна. Идеята е, че този 
медицински център е закъснял с 20 години.
д-р Н. Стойнов - от личен опит, медицински център и ДКЦ няма как да бъдат на загуба, 
д-р М. Калейнски - желае ли д-р Николов общинският съвет като принципал да му помогнат 
с молбата към Здравната каса за увеличаване на надлимитната дейност. Комисията е 
отворена за всяко едно предложение.
д-р Ст. Денчева - проблемът с надлимитната дейност е голям и го имат всички дружества. 
Освен че работят над лимитите, генерират разходи и трупат лихви за неразплатени 
задължения. Смята, че трябва да се предприемат мерки, за да може РЗОК да направи по- 
сериозна организация на бюджета. Има много лечебни заведения, които не си изпълняват 
лимитите.
д-р Н. Стойнов - това трябва да е директно към НЗОК.
д-р Ст. Денчева - в рамковия договор изрично е записано, че Надзорният съвет на Здравната 
каса одобрява предложеното от РЗОК.
д-р М. Калейнски - това е сериозен проблем, който може чувствително да повиши печалбата 
и работата на медицинските заведения, които имат стационар. Моли управителите на 
дружествата, ако имат някаква конкретна форма на предложение към принципала, да я 
кажат. Да знаят, че стоят зад гърба им.

След гласуване със ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема
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предложението.

14 - 567 / 07.05.2024: Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско 
участие за първото тримесечие на 2024 г.
Становище на комисията: Докладва инж. Л. Койнаков.

След гласуване със ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

15 - 585 / 15.05.2024: Промяна броя на потребителите на социалната услуга "Дневен център за 
пълнолетни лица с тежки множествени увреждания", гр. Велико Търново от 30 на 40 потребители, 
считано от 01.07.2024 г.
Становище на комисията: Докладва Ж. Ковачев, 
д-р Н. Стойнов - увеличава ли се персоналът.
Ж. Ковачев - увеличава се - от 15 на 17 дущи.
доц. С. Будева - с какви специалисти се увеличава персоналът.
Ж. Ковачев - рехабилитатор и санитар.
д-р М. Калейнски - въпрос относно оперативните програми, които са цитирани.
Ж. Ковачев - отговор.

След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

16 - 599 / 15.05.2024: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Докладва М. Желева.
След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Уважаеми господа и дами общински съветници,

При разглеждане на годишните отчети на СБАЛПФЗ „Д-р 
Трейман“ ЕООД, В. Търново,

МОЛЯ
В проекта за решение да допишете точка с текст, разрешаващ на 
СБАЛПФЗ „Д-р Трейман“ ЕООД, В. Търново с печалбата от 
2023г. да покрива загуби от минали години.

Благодаря.

21.05.2024Г. 
В. Търново

I d i

С уважение:............... U\...)
(д-р С.

V ПЛ
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Проблеми на гражданското общество и борба с 
корупцията /ПК по ПГОБК/

ПРОТОКОЛ № 7
Днес, 21.05.2024, от 17:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Проблеми на гражданското общество и борба с корупцията /ПК по 
ПГОБК/".

Председател: Стилян Найденов - Присъствал 

Присъствал

• Мавроди Калейнски
• Методи Петров
• Михаил Михалев
• Николен Стойнов
• Соня Будева

Отсъствал

• Георги Недев 

Присъствали още
Борко Димитров - вносител на молбата, Вх. Ш 582/15.05.2024 г.
Димитър Манолов - общински съветник

Дневен ред
1 - 000-дневен ред / 20.02.2024: Дневен ред на заседанието на постоянната комисия 
Становище на комисията: Председателят на комисията дава думата по проекта за дневен 
ред.

След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ С £ - 0 , Комисията приема следния 
дневен ред
1. Жалба от Маргарита Тодорова относно неправомерно жилищно преустройство -  Вх. №  
572/07.05.2024 п;
2. Молба относно урегулиране на кръстовище на ул. Стоян Михайловски и ул. Иван 
Момчилов, гр. Велико Търново -  Вх. № 582/15.05.2024 г.;
3. Разни.

2 - 572 / 07.05.2024: Жалба от Маргарита Тодорова
Становище на комисията: Ст. Найденов - разглеждали са жалба от същата жена. Сега е 
изпратила нова жалба. Да поискат повторно становище от администрацията, 
доц. С. Будева - от същите съседи ли се жали.
Ст. Найденов - от същите за същото нещо. Новият момент е, че е по-кратко като обем. Твърди 
се, че съседката си изхвърля отпадните води в тераса, в улуци, прелива при 
жалбоподателката, която е потърпевша от всичко това. 
доц. С. Будева - в предходната жалба проблемът беше, че е текло по стената.
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Ст. Найденов - сега се твърди същото, вследствие на преустройство в жилището на съседката. 
Д. Манолов - това за отпадните води би било нарушение.

След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията изисква 
становище от кмета на Община Велико Търново.

3 - 582 / 15.05.2024: Молба до ПК по ПГОБК във връзка с урегулиране на кръстовище на ул. Стоян 
Михайловски и ул. Иван Момчилов, гр. Велико Търново
Становище на комисията: Ст. Найденов дава думата на вносителя на молбата - Борко 
Димитров.
Б. Димитров - живее в кв. Картала. Прилага снимков материал за предложения - за 
пешеходна пътека, маркиране за непаркиране в кръстовището с жълта начупена линия, 
снимката със синия контур е липса на тротоар. Преди година-две начина на движение в 
кръстовището се промени. Главният път беше отул. "Ст. Михайловски" към ул. "Ив. 
Момчилов", сега ул. "Ив. Момчилов" фактически трябва да дава предимство. По ЗДвП в 
кръстовище, до 5 м. от него да няма право да се паркира. Нахални и недобросъвестни 
граждани не изпълняват и паркират.
Д. Манолов - разбира проблематиката. Но от едната страна няма едно помещение, което да не 
е търговско. Трябва да се помисли поне от едната страна да се разреши паркирането и да се 
очертаят паркоместа.
Ст. Найденов - по ЗДвП няма право да се паркира там, където жалбоподателят предлага да се 
маркира с жълта начупена линия. Няма никаква видимост. Като за начало - да се поставят 
маркировка и знаци.
д-р Н. Стойнов - да изискат становище и да се даде някакво решение.
Д. Манолов - в момента от страната на блока се спира на два реда. Ако се очертаят 
паркоместа, които да бъдат на рибя кост, ако се обособи като паркоместа, ще има възможност 
да се даде на бизнеса там места, където да спират. Не могат да работят против бизнеса. Той 
лично не може да толерира да се работи против бизнеса. Г-н Димитров е прав безспорно, 
подкрепя предложението му, но предлага да направят решение, преди да създадат казус.
Ст. Найденов - г-н Димитров няма претенции към тези паркоместа. Предлага няколко мерки. 
Б. Димитров - изрично да се подчертае, че не може да се спира в кръстовище, пито да се 
паркира.
доц. С. Будева - в момента няма знаци, няма и маркировка. Редно е да има и двете.
Ст. Найденов - предлага комисията да насочи сигнала към Комисията по организация и 
безопасност на движението към Община Велико Търново и да изиска становище и решение 
от Община Велико Търново в едномесечен срок, във връзка с предложението от г-н Борко 
Димитров, подкрепено със снимков материал (приложение към протокола).

След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията насочва сигнала 
към Комисията по организация и безопасност на движението към Община Велико Търново и 
изисква становище и решение от Община Велико Търново в едномесечен срок, във връзка с 
предложението от г-н Борко Димитров, подкрепено със снимков материал (приложение към 
протокола).

4 - 000-5 / 2 U 1.2023: Разни
Становище на комисията: д-р М. Калейнски - изразява притеснение, че решение на 
комисията с давност от 3 месеца не се изпълнява. Става въпрос за заседание от м. февруари 
2024 г., протокол № 4/20.02.2024 г. Поставили са две задачи, за които няма докладване, няма 
и изпълнение. По т. 5 от дневния ред на заседанието от февруари комисията е взела следното 
решение: "Предлага служители на общинския приют редовно да посещават всички населени 
места по изготвен график, с оглед превенция на безстопанствените животни, както и 
препоръчва на Община Велико Търново да се извършват редовни проверки на определените 
места за разходна на домашни любимци". Смята, че трябва да им се представи изготвения
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график за 2024 г. Предлага за следващо заседание на комисията да бъде представен графикът 
за 2024 г. за посещение на всички населени места в общината с оглед превенция на 
безстопанствените животни.

След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0, Комисията изисква да бъде 
представен графикът за 2024 г. за посещение на всички населени места в общината с оглед 
превенция на безстопанствените животни, съгласно решение по т. 5 от протокол № 4 от 
заседание на 20.02.2024 г. Срок - до следващо заседание на комисията.

д-р М. Калейнски - на същото заседание на 20.02.2024 г., в протокол № 4, т. 10 комисията е 
гласувала следното решение: Да бъде изготвена актуализирана справка за дължината на 
уличната мрежа в населените места в община В. Търново. Такава не е представена.
М. Петров - има ли срок.
д-р М. Калейнски - няма поставен срок, смята, че е грешка на комисията, че не е поставила 
срок. Предлага във всяко едно тяхно решение за в бъдеще да поставят срок за изпълнение.
Ст. Найденов - след като става рецидив, подкрепя да поставят срок.
д-р М. Калейнски - предлага да поставят срок от 2 месеца за изготвяне на тази справка,
предполага, че ще е по-сложно.
М. Петров - 2 месеца е невъзможно да стане.
д-р М. Калейнски - инж. Кечев е заявил, че не е проблем да бъде направено, написано е в 
протокола. Предлага за следващо заседание представител на администрацията да доклада по 
отношение изпълнението на това решение от 20.02.2024 г.
Ст. Найденов - подкрепя д-р Калейнски занапред да фиксират срок за изпълнение на всички 
бъдещи решения на комисията.
Комисията единодушно приема предложението занапред да фиксира срок за изпълнение на 
всички бъдещи решения на комисията.
доц. С. Будева - ако няма срок, няма да има мотивация да бъде извършено.
Ст. Найденов - по отношение на актуализираната справка за дължината на уличната мрежа в 
населените места в общината: Комисията отново да изиска справката, с какъв срок.
М. Петров - предлага в едномесечен срок Общината да даде становище в какъв срок ще бъде 
изготвена справката.
доц. С. Будева - минали са 3 месеца от решението на комисията и сега ще чакат становище 
още 1 месец.
Ст. Найденов - формулира предложение: Комисията изисква становище от Община Велико
Търново по отношение на взетото решение от м. февруари 2024 г. за изготвяне на
актуализирана справка за дължината на уличната мрежа в населените места в община В.
Търново, в което да кажат в какъв срок ще бъде изпълнено.
доц. С. Будева - администрацията може да дадат срок и 1 година. Няма смисъл.
д-р М. Калейнски - предлага на следващо заседание на комисията представител на общинска
администрация да докладва по отношение изпълнението на взетото решение от м. февруари.

След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СБ - 0, Комисията реши: На следващо 
заседание представител на общинска администрация да докладва по отношение 
изпълнението на взетото решение от заседание през м. февруари 2024 г.( т. 10 от дневния ред 
на заседанието на 20.02.2024 г.) за изготвяне на актуализирана справка за дължината на 
уличната мрежа в населените места в община В. Търново.

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Проблеми на граяеданското общество и борба с 
корупцията /ПК по ПГОБК/

ПРОТОКОЛ № 4
Днес^ 20,02.2024, от 17:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Проблеми на гранаданското общество и борба с корупцията /ПК по 
ПГОБК/".

Председател: Стилян Найденов - Присъствал 

Присъствал

• Мавроди Калейнски
• Методи Петров
• Михаил Михалев
• Николен Сгойнов
• СоняБудева

Отсъствал

• Георги Недев 

Присъствали още
Снежана Данева - заместник-кмет "Финанси"
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ"
Даниела Данчева - гл. счетоводител на Община Велико Търново 
Мариела Цонева - директор дирекция "ПП" 
инж. Диню Кечев - директор дирекция "СУТ"
Мартин Пандулчев - експерт, дирекция "СУТ"
Антон Кръстев - кмет с. Леденик 
граждани

Дневен ред

1 - ООО-дневен ред / 20.02.2024; Дневен ред на заседанието на постоянната комисия 
Становище на комиснята; Сг, Найденов -дава думата за предложения по проекта за дневен 
ред. Той предлага да включат един сигнал, адресиран до него, с Вх. № 344/20.02Л024 г., както 
и молба, ^  № 80/05.12.2023 г. от предходно тяхно заседание, за да преразгледат решението сн 
по нея, също и точка Разни, в която да могат да обсъдят други въпроси. Предлага да се 
включат като последни точки н дневния ред да придобие следния вид:

1. Проект за Бюджет 2024, Вх. № 271/29.01.2024 г.
2. Поемане на краткосрочен дълг, Вх. 314/16.02.2024 г.
З.Отговор във връзка с жалба Венета Колева -  ул. ^Княз Дондуков-1&>рсаков**, Вх. 
247/22.01.2024 г.
4.Писмо-вскане Антон Кръстев -  кмет с. Леденик, Вх. № 249/22.01.2024 г.
5.0тговор във връзка с предложение Валерия Петрова -  организация на движението, ВХ. Xs 
255-1/24.01.2024 г.
б.Отчет за 2023 г, на програма за управление на община Велико Търново 2019-2023, Вх. Хе
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279/30.01^024 г.
7. Прогряма за управление община R  Тьрново 2023-2027 г., Вх. № 292/09.02Д024 г.
8. Сигнал от собствениците на жил. кооперация на ул. мБачо Киро% Вх. № 307/15.02 J024 г.
9. Предлаженне за разпределение на бюджетни средства за населените места от Антон 
Кръстев, Вх. № 311/16.02.2024 г.
Ю.Сигнал, Вх. № 344/20.02.2024 г. от Пенка Ангелова 
П.Молба, вх. № 80/05.12.2023 г. от Маргарита Тодорова

Комисията приема дневния ред:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2-271 /29.01.2024: Проект на бюджет за 2024 г., индикативен разчет за сметките от Европейския 
съюз за 2024 година на Община Велико Търново и Инвестиционна програма за 2024 година 
Становище на комисията; М. Маринов - ако има въпроси, е насреща.
д-р М. Калейнски - имали са въпроси, но е отговорено изчерпателно в други комисии. Отново 
внася копня на две предложения на граждвнн, да се добавят към протокола. Същите 
предложения, които внесе и на комисията по ЗСД.

Комисията не приема предложеннето:
ЗА - 3; ПРОТИВ - 0; ВЬЗ^гП>РЖАЛ СЕ -3

3-314/16.02.2024: Поемане на краткосрочен дълг за финаясиране на капиталови разходи и 
плащания по проекти, финансирани със средства от Европейския съюз и други донорски програми. 
Становище на комисията: Комисията не приема предложеннето;
ЗА - 3; ПРОТИВ - 2; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

4 - 247 / 22.01.2024: Преписка по извършени действия от Общинска администрация свързани с 
жалби от Венета Колева
Становище на комисията; Ст. Найденов - инж. Кечев е тук, както н служител от дирекцията. 
Дава им думата да представят казуса.
М. Пандулчев - участвал е в оглед на този случай, свързан с безхаберие от страна па 
собствениците на съседен имот. Сграда, намираща се на по-ниско ниво от съседната 
кооперапия, изградена на калкан с нея, по твърдение на жалбоподателката търпи от повреди 
от преки съседи от неизправна водоотвеждащя инсталация - улуци. Правени са многократно 
опити за предписания към собствениците на кооперацията, но предвид това, че те не са 
изрядни от страна на ЗУЕС и нямат домс^равнтел, комуникацията с тях е нищожна. Правен 
е опит да се дадат предписания с писмо, да се връчат във входа на кооперацията, но е 
неуспешен. По реда на АПК е залепено съобщението. Последната активност от страна на 
дирекцията е, че са изпратени до всички собственици писма с информацията, предписанията 
и закона, който трябва да спазват. В момента са в процес ва връчване. Някои се връщат 
непотърсенн. От залепеиото съобщение имаше активност от един от собствениците, който е 
поискал протокол от извършената проверка на Общината, за сведение.
Сг. Найденов - той има навика да ходи по места, става дума за улицата от Полтава, северна 
част, крайната сграда преди стръмната част зад пощата - ул. Корсаков. Става дума за 
състоятелни хора, има офиси, счетоводни кантори, заведения. Налице е абсолютно безхаберие 
да не си поправят улуците, а жалбоподателката си е направила ремонт, добросъвестен 
собственик. Почти 4 години затруднена комуникация, без резултат. Предписанието на 
Общината е да си оправят проблема. Не е изпълнено до момента. Има една специална 
наредба във връзка с чл.225 н чл.195 от ЗУТ с предвидени в нея принудителни мерки.
Говорил е с инж. Кечев, смятат, че е крайно време Общината да не е един прнзовконосител, а 
хората да се задействат н да вцдят, че има такива прннуднтелии мерки. Необходимо е да има 
твърда ръка. Дава думата на инж. Кечев да разясни какво може да се направи, за да се
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обедвшгг около някакво решение.
С. Будева - щом нма нарушение» щом има правилник и ред, по който да се санкционира» така 
трябва да се действа.
д-р М. Калейнски - какви са правомощията на Общината в случая.
От. Найденов - ЗУТ вменява доста правомощия на Общината» едното от тях е, че Общината 
мооке да извърши ремонта за своя сметка н после по съдебен ред да си възстанови средствата 
плюс санкцията.
д-р М. Калейнски - възможно ли е Общината да им избере домоуправител, тъй като е видно, 
че те не са си избрали.
Сг. Найденов - по закон, ако те не си изберат такъв, Общината може да им назначи служебен, 
инж. Д. Кечев - много е трудна комуникацията с такива хора» започва издирване но адреси, 
връчването на такова нещо коства голям ресурс. Това, което г^н Найденов предлага» е 
Общината да изпълни това, което пише в предписанието» след което по съдебен път да се 
веди дело срещу собствениците и така да си възстанови средствата плюс санкцията. 
Процедурата я има разписана.
д-р Н. Стойнов - има ли съдебна практика някъде другаде да се е случило такова нещо. 
инж. Д. №чев • не са проверявали за съдебна практика» говорили са с други общини» за 
жалост нма много случаи» кьдето да се обжалва това от другата страна.
Ст. Найденов - всички процедури от страна на Общината са спазени» видно от преписката, 
д-р М. Калейнски - каква е процедурата за избора на домоуправител» след като са нередовни, 
а законът ги задължава да си изберат.
Ст. Найденов - трибва да ги извикат» а те досега не са се отзовавали.
д-р М. Калейнски - в правомощиита им е да се стигне до домоуправител, който вече да бъде 
отговорно лице.
Ст. Найденов - стигайки до домоуправителя, ще имат просто едно лице за контакт. Тепърва 
пак ще чакат може би години...
д-р М. Калейнски - собствениците са длъжни по закон. Препоръката му е Общината да 
инициира процедура за избор на домоуправител» съгласно ЗУЕС.
М. Мнхялев - освен това предлага Общината да изпълни докрай процедурата, съгласно ЗУТ. 
Ст. НЛЙденов - предлага двете процедури - по ЗУЕС и по ЗУТ, да вървят паралелно.

Със ЗА - б; ПРОТИВ - 0; ВЬДДЪРЖАЛ СЕ -0, Комисията приема предложенията за двете 
процедури - по ЗУЕС и по ЗУТ» които да вървят паралелно; Общината да спази процедурите 
за избор на служебен домоуправител, съгласно ЗУЕС. Общината да изпълни докрай 
процедурата по принудителната мярка, ако не се спази предписанието на кмета на 
Общината» съгласно ЗУТ.

5 - 249 / 22.01.2024; Искане от кмета на с. Ледених
'Становище на комисията: А. Кръстев - предлага да се приеме за информация, 
д-р М. Калейнски - предлага служители на общинския приют редовно да посещават всички 
населени места по изготвен график, с оглед превенция на безстопанствените животни.
М. Михалев - съгласен е с това предложение» но кой ще върши същото във Велико Търново» 
което се иска ог кметовете на селата. Отговорността е стоварена вь р ^  кметовете. В  градът 
кой проверява къща по къща.
Ст. Найденов - предлага да допълнят със следното • да препоръчат на Общината конкретно за 
град Велико Търншо да се извършват редовни проверки на определените места за разходка 
на домашни любимци.

Със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0, Комисията взе следното решение: предлага 
служители на общинския приют редовно да посещават всички населени места по юготвен 
график, с оглед нревенпия на безстоианствднитс животни, както в препоръчва на б^цнна  

Тт.рнонп п* се извършват редовни проверки на определените места мразхадка на 
домашни любимци..
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6 - 255-1 / 24.01.2024: Становище от Кмета на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Ю»миснята приема за сведение:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 279 / 30.01.2024: Отчет за изпълнение на Програма за управление 2019-2023 г. за 2023 - та 
година
Становище на комисията: Юзмиснята не приема предложеннето:
ЗА - 3; ПРОТИВ - 2; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

8 - 292 / 09.02.2024: Програма за управление на Община Велино Търново за периода 2023 -2027 
година
Становище на комисията; Комисията приема предложеннето:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

9 - 307 /15.02.2024: Заявление - сигнал от собствениците на жилищна кооперация гр. В. Търново, 
ул. Бачо Киро №22
Становище на комисията; Сг. Найденов - предлага да изчакат становището на 
администрацията

Комисията приема предложението да изчакат стантищ ето на обпщнска администрация; 
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

С10 f 311 / 16.02.2024: Предложение за разпределение на бюджетните средства по населените места 
ат Антон Кръстев - кмет на с. Леденик
Становище на комисията; А. Кръстев - към ннж. Кечев - във връзка с твърдението му, че 
уличната мрежа по населеяите места не отговаря на ннто едно приложение от 2017 до 2023 г., 
има ли възможност да бъде проверено това до сесията, когато ще се приема бюджета за 2024 г. 
Да бъде измерена уличната мрежа по населените места, която е реална.
Ст. Найденов - не му се струва вероятно, дава думата ия ииж. 1 ^ е в .
инж. Д. Кечев - не е проблем да бъде направено, но какво го кара да смята, че не е реална.
А. Кръстев - ще може ли адмнннстраиията да направи реални измервания, ще бъде ли
проблем, защото смята, че има големи отклонения.
инж. Д. Кечев - ве може да бъде направено за ден-два. Това е доста работа.
Ст. Найденов - ако имат възможност, да предоставят такава справка.
инж. Д. Кечев - дължината на уличната мрежа се определя с предвиденото по плановете, без 
значение, че ве са реализирани. Не се говори само за направените улици, а и за 
веяаправеннте, за предвидените за проекти.
А. Кръстев - проблем ли е това нещо да стане коректно, 
инж. Д. Кечев - не е проблем.
А. Кръстев - според уличната мрежа, където има регулация н жилищни сгради, се дават 
средства за населението по Инвестиционна програма за ремонт на улици. На базата дължина 
улична мрежа им отпускат пари.
д-р М. Калейвеки - има доста големи разлики в дьлхщните на уличните мрежи на населените 
места.
Ст. Найденов - формулира предложение: Антон Кръстев - кмет на с. Леденик предлага с цел 
по-детайлна и обективна преценка на разпределение на средствата за съответните населени 
места да се актуализира информацията относно дължината на уличната мрежа в населените 
места на община Велико Търново.
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Във врьзкя с предложеннето иа Антон Кръстев - кмет на с. Леяеяик^ковшсияга предлага с 
цел по-детайлно и обективно разиределеяие на средствата за съответните населени места да 
бъде изготвена атуализирана справка за дъ ^ и н а т а ^ а уличтата иикжа в наседените местУ~ 
на~ община Велико Т£Е
ЗА - б; ПРОТИВ- 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0 \)

)

А. Кръстев - на комисията по Ш1УОР са му казали, че от така написаното предложение не 
могат да разберат какво точно се hcioi. Има ли възмояшост комисията да направи 
проекторешение, с което да видят каква е тази методология на Обшината, с който се 
разпределят средствата по населените места, 
инж. Д. Кечев - средствата си ги разпределя сдружението.
А. Кръстев - няма такова сдружение в правния мир. Не знае как е разпределяно през 
годините. Твърди, че няма регнегрирано такова сдружение.
Сг. Найденов - ще провери информацията.
М. Петров - кой членува в това сдружение
А. Кръстев - останалите 35 кметове и км.наместници, той се е оттеглил през 2017 г., завдото е 
разбрал, че такова сдружение няма. Не смята зя редно сдружение иа кметове или кметове, 
които нямат компетенцията на финансисти, да правят методология и те да разпределят пари. 
Ст, Найденов - г-н Кръстев кой предлага да я направи.
А. Кръстев - трябва да е ясно формулирана, подобна на методологията, която държавата 
прави към общините.
От. Найденов - проектът им за решение трябва да бъде, че искат да бъде представена 
методологията, по която се разпределят средствата.
А. Кръстев - предлага следния проект за решение: Във връзка с разглеждане н обсъждане на 
предложение, Вк. № 271^9.01.2024 г. относно ПРиемане на проект за бюджет за 2024 п, 
индикативен разчет за сметките от ЕС за 2024 г. на Община В. Търново и Инвестиционна 
програма за 2024 п, и във връзка с т. 25. Програма ’'Инициатива за местните общности" н т. 
31. В  срок до 30 дни след приемане на Бюджет 2024 и Инвестиционна програма за 2024 г. 
писмено да се информират кметовете и кметските наместници на населените места в община 
Н  Търново за размера на бюджета им и Инвестиционната програма за 2024 г., по
предложенне н а   (комисията но ПГОБК да прецени на кого), финансовият отдел па
Община R  Търново в срок от 10 дни след приемане на бюджета да представи механизъм е 
натурялии иоказатсли, с който е направено разпределението на с^дствата по т. 25 н т. 3 i от 
проекта за бюджет 2024 г., кякто н определянето на бюджетите на всяко едао населено място. 
Същият да бъде предоставен на общинските съветници и на кметовете на населените места 
за допьлнитеЗшо разглеждане н сверка с обстоятелствата.  ̂ — ------------------ —

След проведена дискусия по предложения проект за решение във връзка е разглежданата 
точка, със ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0, комисията взе следното решение: 
Комисията предлага в срок от 10 дан след приемане на Бюджета за 2024 г., Община Велико 
Търново да представи механизъм с натурални показатели, с който е направено 
разпределението на средствата по т. 25 и т. 31 от проекта за бюджет 2024 г., какго в 
определянето на бюджетите на всяко едно населено място. Същият да бъде предоставен на 
общинските съветници и на кметовете на населените места за допълнително разглежлане и 
сверка с обстоятелствата.

11 - 344 / 20.02.2024: Сигнал от Пенка Ангелова
Становище на комисията: Ст. Найденов - излага обстоятелствата по сигнала, адресиран до 
него.
д-р М. Калейнскн - предлага да се изпрати до общинска администрация за становище.
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KoMHCHHTs прием* преАпожението и изисква становище сгг общинска админясзрация; 
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 80 / 05.12.2023: Жалба от Мч>гарита Тодорова
Становище на комисията: Ст. Найденов - припомня на комисията казуса, описан в жалбата. 
Решението, което бяха взели иа предходно заседание, беше да препоръчат на дом(^}правителя 
на етажната собственост иа ул. Илариоя Драгостннов, да свика събрание по казуса и да 
представи решението от общото събрание. Но се оказва, че нямат домоуправител. Предлага 
да вземат решение да препоръчат на Общината да назначи домоуправител.

1&>мнсията препоръчва на Общината да спази изискванията на ЗУЕС:
З А -4; ПРОТИВ-0; ВЪЗДЪРЖАЛ С Е -0 ^

ПРДДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:....
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Устройство на територията, транспорт и 
паркиране /ПК по УТТП/

ПРОТОКОЛ № 8
Днес, 22.05.2024, от 15:00 часа в град Велию Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Устройство на територията, транспорт и паркиране /ПК по УТТП/".

Председател: Драгомир Йосифов - Присъствал

Присъствал

Александра Тодорова 
Борис Китанов 
Георги Марков 
Деян Хаджийски 
Йордан Свраков 
Лили Матева 
Методи Петров 
Петко Тюфекчиев 
Тихомир Панев 
Тодор Тодоров 
Юлия Тонкова

Отсъствал

• Калина Широкова

Присъствали още
Маринела Желева - началник отдел "УС" 
инж. Динко Кечев - директор дирекция "СУТ" 
инж. Галя Кръстева - дирекция "СУТ" 
инж. Чавдар Бакалов - дирекция "СУТ" 
инж. Антон Койнаков
управители и счетоводители на "Инвестстрой-92"ЕООД и "ОДПГ" ЕООД 
Даниела Данчева - гл. счетоводител на Община Велико Търново

Дневен ред
1 - 000-дневен ред / 20,02.2024: Дневен ред на заседанието на постоянната комисия 
Становище на комисията: Председателят на комисията дава думата по проекта за дневен 
ред.

След гласуване със ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема следния 
дневен ред:
1. Вх. № 557/07.05.2024 г. - Информация за дейността на търговските дружества със 100% 
общинско участие през 2023 г.
2. Вх. № 565/07.05.24 г. -  Годишен финансов отчет за 2023 г., Годишен доклад за дейността през 
2023 г. на "Организация на движението, паркинги и гаражи" ЕООД, гр. Велико Търново за 
2023 г., разпределяне печалбата и решение за нейното изплащане.
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3. Вх. № 144/22.12.23 г. -  Бизнес програма на "Организация на движението, паркинги и 
гаражи" ЕООД за 2024 г.
4. Вх. № 153/29.12.23 г. -  Бизнес програма на "Инвестстрой - 92" ЕООД за 2024 г.
5. Вх. № 567/07.05.24 г. -  Информация за дейността на търговските дружества със 100% 
общинско участие за първото тримесечие на 2024 г.
6. Вх. № 588/15.05.24 г. -  Информация за касовото изпълнение на бюджета на Община Велико 
Търново към 31.03.2024 г.
7. Вх. № 587/15.05.24 г. -  Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 30.04.2024 
г. на Община Велико Търново
8. Вх. № 589/15.05.24 г. -  Промяна в наименованието и в маршрутното разписание на основна 
градска линия от общинската транспортна схема, утвърдени с Решение № 1115 по Протокол 
№ 43/28.06.2018 г. на Великотърновски общински съвет.
9. Вх. № 584/15.05.24 г. -  Одобряване на цени на превозни документи на основна градска 
линия № 100 от утвърдената Общинска транспортна схема
10. Вх. № 554/30.04.24 г. -  Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на 
територията на Община Велико Търново за управление на Асоциацията по ВиК на 
обособената територия, обслужвана от ВиК "Йовковци" ООД, Велико Търново и за 
стопанисване, поддържане и експлоатация на същите на ВиК оператора, с. Шемшево.
11. Вх. № 555/30.04.24 г. -  Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на 
територията на Община Велико Търново за управление на Асоциацията по ВиК на 
обособената територия, обслужвана от ВиК "Йовковци" ООД, Велико Търново и за 
стопанисване, поддържане и експлоатация на същите на ВиК оператора, с. Присово.
12. Вх. № 556/30.04.24 г.- Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на 
територията на Община Велико Търново за управление на Асоциацията по ВиК на 
обособената територия, обслужвана от ВиК "Йовковци" ООД, Велико Търново и за 
стопанисване, поддържане и експлоатация на същите на ВиК оператора, с. Самоводене.
13. Вх. № 586/15.05.24 г. - Одобряване на Проект за подробен устройствен план - проект за 
подробен устройствен план - парцеларен план / ПУП - ПП/ за трасе на линеен обект на 
техническата инфраструктура, гр. Дебелец.
14. Вх. № 596/15.05.24 г. - Промяна в характера на собствеността на недвижим имот общинска 
собственост, гр. Велико Търново.
15. Вх. № 597/15.05.24 г. - Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, 
с. Леденик.
16. Вх. № 602/15.05.24 г. - Отдаване под наем на имот публична общинска собственост, с. 
Балван

2 - 557 / 07.05.2024: Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско 
участие през 2023 г.
Становище на комисията: Председателят дава думата за изказвания.
Б. Китанов - ще отправи няколко въпроса. По отношение на щатното разписание на всички 
дружества - наблюдава се резки девиации във заплатите на управителите. Прочита средната 
заплата на управителите по щатното разписание. За спортния диспансер - месечната заплата 
на управителя е 8 000 лв., което е рязко спрямо останалите управители, на които излиза да е 
по 4 000-4 200 лв. В доклада пише, че управителят желае да се увеличи ресурса за заплати, 
тъй като към момента заплатите са ниски и е трудно да се намери качествен персонал. 
Неоправдана заплата на фона на всички останали дружества. По отношение на "Царевград 
Търнов" - финансовият резултат за 2022 г. и за 2023 г. е един и същ като приходна част. По 
отношение утвърдения бизнес план за 2023 г. - 480 000 лв. за външни услуги, изпълнението е 
680 000 лв., 300 000 лв. за възнаграждения. Утвърдения за 2023 г. бизнес план и изпълнението 
му - и в приходната, и в разходната част има девиации от 50 %. Смята, че това е неправилно 
планиране на разходната част. За "Обредни дейности" - заплата 4 200 лв. на управителя. По 
отношение на "ОДПГ" - заплатата на управителя е 450 лв., може да е някаква грешка. 
Описани са 5 400 лв. на година, на месец излиза 450 лв. А двамата специалисти са на заплата 
2 000 лв., което е нормален размер.
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инж. A. Койнаков - в отчета за приходите и разходите, в разшифровките има отделен ред, в 
който е изписана заплатата на всеки управител по договора за управление. На всеки 3 месеца 
това се дава на общинския съвет като материали, включително и за годината, където е 
излязла годишната заплата, която е начислена. Това са парите, които трябва да получи 
управителя на всяко дружество. Как е формирана тази заплата - това е в договора за 
управление, който е сключен между управителя и кмета на Общината, след като е спечелил 
конкурса и е утвърдено от общинския съвет. В този договор има начин, с който е определено 
възнаграждението на управителя. При медицинските дружества - освен тази стойност, която 
трябва да получат управителите, има една справка, която се предава на Министерство на 
здравеопазването на всеки 3 месеца. Там изрично е посочено колко е заплатата на 
управителя.
Б. Китанов - няма предвид, че е незаконно да получава такива пари, но е странно как един 
управител получава 4 000 лв., друг 8 000 лв., трети 450 лв.
инж. А. Койнаков - 450 лв. не е заплатата на управителя, може да има техническа грешка при 
прехвърляне на цифрите.
Б. Китанов - въпрос към "ОДПГ" относно перото за принудително преместване на ППС - за 
2022 г. приходите от репатриране са 131 000 лв., а през 2023 г. е 74 000 лв., двоен спад.
Проблем ли има с репатриращите автомобили или хората са започнали по-малко да 
нарушават закона и не са вдигани толкова автомобили.
инж. А. Койнаков - за 2022 г. финансовият резултат е 25 000 лв. За 2023 г. финансовият 
резултат е 24 000 лв. Има малка разлика в размер на няколко хиляди лева между приходите 
за 2022 г. и приходите за 2023 г.
арх. Др. Йосифов - въпросът на г-н Китанов е откъде идва намаляването на репатрираните 
автомобили.
П. Тюфекчиев - може вече да са по-възпитани водачите.
арх. Др. Йосифов - въпрос към г-н Ламбов: каква е причината да има по-малко вдигнати 
автомобили през 2023 г.
инж. И. Ламбов - дружеството на всеки 3 години сключва договор с Обшината за контрол по 
неправилно паркиралите автомобили. Този договор се сключва за определена сума. През 2022 
г. минималната работна заплата беше 660 лв. Сега е 933 лв. 
инж. А. Койнаков - в същото време дружеството е инвестирало 41 000 лв. в ДМА. 
инж. И. Ламбов - преди всичко това е социална дейност, да подпомага организация на 
движението и да извършва контрол по паркирането. Принудили са се да не вдигат заплатите 
на служителите в това звено. Напуснаха двама служители, останаха с по двама служители в 
екип. Трудно е да преместят всички автомобили, които са в нарушение. Приходите, с които е 
разполагал през 2022 г., са същите, с които разполага и през 2024 г. Но цените на услуги, 
гориво и т.н. са повишени значително.
Б. Китанов - т.е. издръжката по договора не е променяна.
инж. И. Ламбов - преди договора се подписваше година за година, а последните два договора 
бяха подписани за 3 години. Невъзможно е с по-малък състав да вършиш същия капацитет на 
работа, какъвто си вършил с по-голям състав. И със същите пари.
инж. А. Койнаков - по отношение приходите на "Царевград Търнов": за 2022 г. са 1 058 000 
лв., за 2023 г. са 1 340 000 лв. Те се формират от продажба на билети, посещения и т.н.
Б. Китанов - имал е предвид планирането на разходите.
инж. А. Койнаков - в информациите, които се гледат на 3 месеца, има изпълнението на бизнес 
програмите. Бизнес програмите се приемат от общинския съвет. Администрацията само дава 
резултатите от тях. Миналата година бизнес програмите бяха приети на 1 юли.
Б. Китанов - въпрос по отношение на **Инвестстрой-92”: 6 човека работен персонал, общо 
разходи за 2023 г. - 272 000 лв. Има 50 000 лв. разходи за външни услуги. Това е дружеството, 
което прави експертните оценки при всички търгове в Общината. Една от задачите му. За 
какво се плащат тези пари.
инж. Св. Димитров - това основно са разходи по граждански договори за специалисти по 
строителен надзор. Освен хората, които са на постоянен трудов договор, има още 11 човека, 
които се използват активно по време на строителството. Това са специалисти, инженери, 
които осъществяват строителен надзор по пътищата, по ВиК съоръженията, по жилищното
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строителство. Основно тежестта се изнася от външен състав, дружеството е лицензирано, по 
утвърден списък от МРРБ,
Б. Китанов - приходи и разходи - приблизително нула на нула.

След гласуване със ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 2, Комисията приема 
предложението.

3 - 565 / 07.05.2024: Годишен финансов отчет за 2023 г.. Годишен доклад за дейността през 2023 г. 
на "Организация на движението, паркинги и гаражи" ЕООД, гр. Велико Търново за 2023 г, 
разпределяне печалбата и решение за нейното изплащане 
Становище на комисията; Председателят дава думата за изказвания.

След гласуване със ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

4 - 144 / 22.12.2023: Бизнес програма на "Организация на движението, паркинги и гаражи" ЕООД 
за 2024 г.
Становище на комисията; Председателят дава думата за изказвания.
А. Тодорова - въпроси към инж. Ламбов; забелязва се увеличение на паркоместата в синя 
зона. Къде ще бъдат увеличени, в кой район в града.
инж. И. Ламбов - предвидили са да се обособят нови зони в местата, където е най-тьрсено от 
жителите. Едната зона е района около поликлиниката. Това е централна градска част.
А. Тодорова - за тази зона предвидено ли е живущите къде ще могат да паркират безплатно. 
Или ще трябва да си плащат, освен че плащат по-високи данъци, защото живеят в центъра 
на града.
инж. И. Ламбов - живущите около парк Марио поле, по ул. Цар Тодор Светослав също 
плащат високи данъци. Това е публична общинска собственост, всеки трябва да има 
равноправен достъп до това място.
арх. Др. Йосифов - нуждата от места за паркиране е голяма, на семейство вече има по 3-4 
автомобила.
инж. И, Ламбов - за отсечката от ул. Страцин до сградата на Янтра Днес - предимно паркират 
автомобили, които не са с великотърновска регистрация. Като направят справка, излиза, че 
са студенти, хора от други градове, които си оставят колите в понеделник, вземат ги в петък 
и т.н.
А. Тодорова - предвижда се увеличение с 25 % на местата. Бъдещата печалба за тази година 
пак ще бъде същата, според това, което е заложено. Това увеличение не оказва ли влияние на 
печалбата. Печалбата от синята зона за миналата година колко е.
инж. И. Ламбов - ще се увеличат приходите. Печалбата за цялото дружество е 20 500 лв., не 
може да каже от синята зона колко е.
А. Тодорова - приходите от синя зона колко са.
инж. И. Ламбов - това са две различни неща. Приходите от СМС-и, паркиране и други такси 
се превеждат в Общината. Общината им плаща за контрол на едно паркомясто на час.
М. Петров - предлага да се прекрати дискусията, защото в началото на мандата по негово 
предложение беше инициирана среща между управителите на дружествата, администрацията 
и общинските съветници с цел изчистване на всякакви неясноти. А не на всяка комисия, на 
всяка сесия да се задават такива въпроси. На срещата имаше 4-5 съветници само.
А. Тодорова - в бизнес програмата не са предвидени приходи от новия договор за 
електробусите.
инж. И. Ламбов - още не е стартирало, какви приходи да дадат. Не могат да дадат прогноза, 
на нещо, което не са го извършвали поне 1 година.
А. Тодорова - предполага, че вече имат прогнозни приходи, при положение че вече са подали 
цени на билети.
инж. И. Ламбов - още не е тръгнала тази линия, предстои приемане от общинския съвет на

4 от 8 23.5.2024 г., 17:20



Firefox

промяна на наименованието и маршрутното разписание на линията, както и цените на 
билети.
П. Тюфекчиев - миналия мандат бяха започнали една тема за изграждане на зарядни станции 
за електромобили от частници, които искаха да ползват паркоместата. Как може да се 
направят такива подходящи паркоместа, които да бъдат и за зареждане на електромобили. 
Докъде са стигнали нещата, има ли яснота за следващата, за по-следващата година, да бъдат 
изградени такива паркоместа за електромобили. Те все повече навлизат и трябва да им се 
дадат възможности.
инж. И. Ламбов - на буферния паркинг Сержантско училище са оставени места за монтаж на 
зарядни станции. По проекта ще бъдат изградени на тези места зарядни станции. Подали са 
проучване до Енерго Про, които да дадат информация къде има необходимата мощност за 
евентуално изграждане на такива станции.
арх. Др. Йосифов - подадено е заявление за изходни данни за наличие на мощност.
П. Тюфекчиев - предвижда ли се увеличаване на таксата за престой и паркиране.
инж. и. Ламбов - първо трябва да се увеличат местата за паркиране, защото автомобилите се
увеличават.

След гласуване със ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 1, Комисията приема 
предложението.

5 - 153/29.12.2023:

Бизнес програма на "Инвестстрой - 92" ЕООД за 2024 г.

Становище на комисията: Председателят дава думата за изказвания.
арх. Др. Йосифов - не може да се съгласи,че такъв бизнес ще има в края на годината 8 000 лв. 
печалба. Не може да подкрепи бизнес план, в който изобщо няма бизнес, и в който се плащат 
запрати и вънщни консултанти. Нерентабилно дружество, което не може да докаже, че прави 
бизнес. Няма да подкрепи тази бизнес програма.

След гласуване със ЗА -3 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 8 , Комисията не приема 
предложението.

6 - 567 / 07.05.2024; Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско 
участие за първото тримесечие на 2024 г.
Становище на комисията: Председателят дава думата за изказвания.

След гласуване със ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

7 - 588 / 15.05.2024: Информация за касовото изпълнение на бюджета на Община Велико Търново 
към 31.03.2024 г.
Становище на комисията: Председателят дава думата за изказвания.

След гласуване със ЗА -11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.
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8 - 587 / 15.05.2024: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 30,04.2024 г. на 
Община Велико Търново
Становище на комисията; Председателят дава думата за изказвания.

След гласуване със ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 1, Комисията приема 
предложението.

9 - 589 / 15.05.2024: Промяна в наименованието и в маршрутното разписание на основна градска 
линия от общинската транспортна схема, утвърдени с Решение № 1115 по Протокол № 
43/28.06.2018 г. на Великотърновски общински съвет 
Становище на комисията: Председателят дава думата за изказвания.

След гласуване със ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

10 - 584 / 15.05.2024: Одобряване на цени на превозни документи на основна градска линия № 100 
от утвърдената Общинска транспортна схема
Становище на комисията: Председателят дава думата за изказвания.
А. Тодорова - в приложение 1 - цена на карти и билетите: в таблицата в т. 7 е записано 
"Карта за безплатно пътуване за деца от 0-14 години" и в т. 8 - "Абонаментна карта за за 
ученици в дневна форма на обучение и студенти в редовно обучение". Смята, че децата от 7 
до 14 години също са ученици, трябва да се отбележи ученици над 14 години. Предлага в т. 8 
след думата "ученици" да се добави "над 14 години".

След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема следното 
допълнение в приложение 1 относно Цени на карти и билети, т. 8 - след думата "ученици" да 
се добави "над 14 години".

След гласуване със ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението заедно с направеното допълнение.

11 - 554 / 30.04.2024: Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на територията на 
Община Велико Търново за управление на Асоциацията по ВиК на обособената територия, 
обслужвана от ВиК "Йовковци" ООД, Велико Търново и за стопанисване, поддържане и 
експлоатация на същите на ВиК оператора, с. Шемшево 
Становище на комисията; Председателят дава думата за изказвания.

След гласуване със ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

12 - 555 / 30.04.2024: Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на територията на 
Община Велико Търново за управление на Асоциацията по ВиК на обособената територия, 
обслужвана от ВиК "Йовковци" ООД, Велико Търново и за стопанисване, поддържане и 
експлоатация на същите на ВиК оператора, с. Присово 
Становище на комисията: Председателят дава думата за изказвания.

След гласуване със ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

13 - 556 / 30.04.2024: Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на територията на
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Община Велико Търново за управление на Асоциацията по ВиК на обособената територия, 
обслужвана от ВиК "Йовковци" ООД, Велико Търново и за стопанисване, поддържане и 
експлоатация на същите на ВиК оператора, с. Самоводене 
Становище на комисията; Председателят дава думата за изказвания.

След гласуване със ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

14 - 586 / 15.05.2024: Одобряване на Проект за подробен устройствен план - проект за подробен 
устройствен план - парцеларен план / ПУП - ПП/ за трасе на линеен обект на техническата 
инфраструктура, гр. Дебелец
Становище на комисията: Председателят дава думата за изказвания.

След гласуване със ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

15 - 596 / 15.05.2024: Промяна в характера на собствеността на недвижим имот общинска 
собственост, гр. Велико Търново
Становище на комисията: арх. Др. Йосифов - на предходно заседание на общинския съвет 
има взето решение по този въпрос, може би сега има нещо специфично. Дава думата на г-жа 
Желева.
М. Желева - в предходното решение има само едно изречение. А в това предложение вече са 
цитирани точните нормативни основание от ЗОС.
арх. Др. Йосифов - т.е. взетото решение е нормативно обосновано чрез днешното 
предложение.

След гласуване със ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

16 - 597 / 15.05.2024: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, с. 
Леденик
Становище на комисията: Председателят дава думата за изказвания, 
арх. Др. Йосифов - пише, че има становище на кмета на с. Леденик.
М. Желева - становището е с особено мнение.
арх. Др. Йосифов - кметът ще си изкаже становището на сесия на общински съвет, както е по 
закон.

След гласуване със ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 1 , Комисията приема 
предложението.

17 - 602 / 15.05.2024: Отдаване под наем на имот публична общинска собственост, с. Балван 
Становище на комисията: Докладва М. Желева.
Б. Китанов - има ли желаещ да наеме този язовир.
М. Желева - за язовирите винаги има желаещи. Има постъпило заявление.
Б. Китанов - от същата фирма, която го е оставила ли.
М. Желева - не.

След гласуване със ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.
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ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Общинска собственост /ПК по ОС/ 

ПРОТОКОЛ № 7
Днес, 22.05.2024, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Общинска собственост /^К по ОС/".

Председател: Георги Марков - Присъствал

Присъствал

• Валентин Точков
• Деян Хаджийски
• Дончо Бораджиев
• Йордан Свраков
• Петко Тюфекчиев
• Стилян Найденов
• Сунай Мунков
• Тихомир Нанев

Присъствали още
Маринела Желева - началник отдел "УС"

Дневен ред
1 - 000-дневен ред / 20.02.2024: Дневен ред на заседанието на постоянната комисия 
Становище на комисията: Председателят на комисията дава думата по проекта за дневен 
ред.

След гласуване със ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема следния 
дневен ред:
1. Вх. № 591/15.05.24 г. -  Продажба на недвижим имот - апартамент, гр. Велико Търново.
2. Вх. № 590/15.05.24 г. -  Отмяна на Решение № 145 по Протокол 8/28.03.24 година на 
Великотърновски общински съвет.
3. Вх. № 595/15.05.24 г. - Безвъзмездно прехвърляне на собственост по чл. 54 от ЗДС, гр. 
Велико Търново
4. Вх. № 596/15.05.24 г. -  Промяна в характера на собствеността на недвижим имот общинска 
собственост, гр. Велико Търново.
5. Вх. № 592/15.05.2024 г. - Учредяване на безвъзмездно право на ползване вързу  ̂земеделски 
земи от ОПФ в полза на читалища, с. Големаните
6. Вх. № 593/15.05.2024 г. - Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски 
земи от ОПФ в полза на читалища, с. Беляковец
7. Вх. № 594/15.05.2024 г. - Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху недвижим 
имот - частна общинска собственост, с. Леденик.
8. Вх. № 597/15.05.2024 г. - Отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, с. Леденик.
9. Вх. № 598/15.05.2024 г. - Отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново.
10. Вх. № 599/15.05.2024 г. - Отдаване под наем на част от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново.
11. Вх.№ 600/15.05.2024 г. - Отдаване под наем на част от имот публична общинска
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собственост, гр. Велико Търново.
12. Вх. № 601/15.05.2024 г, - Отдаване под наем на части от имот частна общинска собственост, 
гр. Велико Търново
13. Вх. № 602/15.05.2024 г. - Отдаване под наем на имот публична общинска собственост, с. 
Балван.
14. Вх. № 554/30.04.2024 г. - Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на 
територията на Община Велико Търново за управление на Асоциацията по ВиК на 
обособената територия, обслужвана от ВиК ^^Йовковци" ООД, Велико Търново и за 
стопанисване, поддържане и експлоатация на същите на ВиК оператора, с. Шемшево
15. Вх. № 555/30.04.2024 г. - Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на 
територията на Община Велико Търново за управление на Асоциацията по ВиК на 
обособената територия, обслужвана от ВиК "Йовковци" ООД, Велико Търново и за 
стопанисване, поддържане и експлоатация на същите на ВиК оператора, с. Присово
16. Вх. № 556/30.04.2024 г. - Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на 
територията на Община Велико Търново за управление на Асоциацията по ВиК на 
обособената територия, обслужвана от ВиК "Йовковци" ООД, Велико Търново и за 
стопанисване, поддържане и експлоатация на същите на ВиК оператора, с. Самоводене

2 - 591 / 15.05.2024: Продажба на частна общинска собственост - апартамент, гр. Велико Търново 
Становище на комисията: Докладва М. Желева.
След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1 , Комисията приема 
предложението.

3 - 590 / 15.05.2024: Отмяна на Решение № 145 по Протокол 8/28.03.24 година на Великотърновски 
общински съвет
Становище на комисията: Докладва М. Желева.
След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1 , Комисията приема 
предложението.

4 - 595 / 15.05.2024: Безвъзмездно прехвърляне на собственост по чл. 54 от ЗДС, гр. Велико 
Търново
Становище на комисията: Председателят дава думата за изказвания.
Д. Бораджиев - предложението е достатъчно обосновано. Разговарял е с директора на 
Младежки дом. Имат капацитет от достатъчно учители, но нямат достатъчно помещения. 
Има желание за записване на деца, които се налагат да връщат. В същото време децата, които 
посещават различните форми на обучение, се налага да чакат, тези които имат танци, се 
преобличат в коридори. Помещенията на Областна администрация се ползват за различни 
цели, по-важното е, че повечето стоят затворени. Редно е Младежки дом да си влезе във 
функциите на такъв и сградата да се ползва за младежки дейности. Счита, че е редно да 
поискат тези имоти, които се изразяват в офисни помещения, в отделни зали. На предходно 
заседание на общинския съвет имат принципното съгласие на Областния управител да ги 
прехвърли към Общината. Смята, че би било добре тези помещения да се ползват за 
развитието на детските таланти.
Ст. Найденов - не е против. Има лек прочит на ситуацията: разбира, че са в предизборна 
кампания, г-н Бораджиев е особено активен. Разбира, че трябва да се ударят определени 
политически партии, за да се натрупа политически дивидент. Прави впечатление явния 
синхрон между г-н Бораджиев и кмета на Общината. Нещо казано от трибуната преди броени 
дни моментално влезе за разглеждане. Необичаен е този синхрон, вижда публичните изяви на 
двете страни. Внимателно е слушал г-н Бораджиев от трибуната, когато е споменал, че няма 
къде да чака дъщеря си, докато тя е в Младежки дом. Спомня си как г-н Бораджиев и 
неговата група внесоха искане за легнал полицай на мястото, където живее, на стойност 5 000 
- 6 000 лв. Надява се общинският съветник Бораджиев да не поиска след известно време
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например пряка транспортна свързаност между неговия дом и АМ Хемус. Ще се въздържи 
при гласуването, поради липсата на достатъчно реквизити.
Д. Бораджиев - развитието на великотърновските деца няма нищо общо с политиката. 
Конкретният проблем на г-н Найденов е, че от неговата партия ползват офис в тази сграда. 
Като юрист е напълно наясно, че договорът за наем може да бъде уважен, стига да има 
разбирателство между двете страни. Никой не е тръгнал да гони наематели. Факт е, че млади 
момичета се преобличат в тоалетни, в коридори пред други родители, пред по-възрастни 
мъже. Ясно е какви неудобства създава това. Срамно е по такъв грозен начин да се търсят 
политически внушения, както и да бъде обвиняван в активна кампания.
Ст. Найденов - няма политически опит досега, за разлика от г-н Бораджиев. Не е кандидат в 
тези избори, за разлика от г-н Бораджиев. Не може да бъде обвиняван в никакви политически 
дивиденти.

След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 1, Комисията приема 
предложението.

5 - 596 / 15.05.2024: Промяна в характера на собствеността на недвижим имот общинска 
собственост, гр. Велико Търново
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0, 
Комисията приема предложението.

6 - 592 / 15.05.2024: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от ОПФ 
в полза на читалища, с. Големаните
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 8 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 1, 
Комисията приема предложението.

7 - 593 / 15.05.2024: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от ОПФ 
в полза на читалища, с. Беляковец
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 8 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1 ,  
Комисията приема предложението.

8 - 594 / 15.05.2024: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху недвижим имот - частна
общинска собственост, с. Леденик
Становище на комисията: Докладва М. Желева.
След гласуване със ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0, Комисията приема 
предложението.

9 - 597 / 15.05.2024: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, с. 
Леденик
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0, 
Комисията приема предложението.

10 - 598 / 15.05.2024: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Докладва М. Желева.
След гласуване със ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0, Комисията приема 
предложението.
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11 - 599 / 15.05.2024: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Докладва М. Желева.
След гласуване със ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0, Комисията приема 
предложението.

12 - 600 / 15.05.2024; Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Докладва М. Желева.
След гласуване със ЗА - 9; ПРОТИВ *■ 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0, Комисията приема 
предложението.

13 - 601 / 15.05.2024: Отдаване под наем на части от имот частна общинска собственост, гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Докладва М. Желева.
След гласуване със ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0, Комисията приема 
предложението.

14 - 602 / 15.05.2024: Отдаване под наем на имот публична общинска собственост, с. Балван 
Становище на комисията: Докладва М. Желева.
След гласуване със ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0, Комисията приема 
предложението.

15 - 554 / 30.04.2024: Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на територията на 
Община Велико Търново за управление на Асоциацията по ВиК на обособената територия, 
обслужвана от ВиК "Йовковци" ООД, Велико Търново и за стопанисване, поддържане и 
експлоатация на същите на ВиК оператора, с. Шемшево
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0, 
Комисията приема предложението.

16 - 555 / 30.04.2024: Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на територията на 
Община Велико Търново за управление на Асоциацията по ВиК на обособената територия, 
обслужвана от ВиК "Йовковци" ООД, Велико Търново и за стопанисване, поддържане и 
експлоатация на същите на ВиК оператора, с. Присово
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 8 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0, 
Комисията приема предложението.

17 - 556 / 30.04.2024; Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на територията на 
Община Велико Търново за управление на Асоциацията по ВиК на обособената територия, 
обслужвана от ВиК "Йовковци" ООД, Велико Търново и за стопанисване, поддържане и 
експлоатация на същите на ВиК оператора, с. Самоводене /
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; 13ЬЗД^1’ЖАЛ СЕ - 0, 
Комисията приема предложението.

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:

4 от 4 23.5.2024 г., 14:43



Firefox

Земеделие, гори и околна среда /ПК по ЗГОС/

ПРОТОКОЛ № 8
Днес, 22.05.2024, от 17:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Земеделие, гори и околна среда /ПК по ЗГОС/".

Председател: Калоян Янков - Отсъствал

Присъствал

• Александра Тодорова
• Борис Китанов
• Валерия-Тереза Дончева
• Димитър Манолов
• Мирослав Трифонов
• Николен Стойнов
• Тодор Тодоров

Отсъствал

• ГюнайДалоолу 

Присъствали още
Маринела Желева - началник отдел "УС"

Дневен ред
1 - 000-дневен ред / 20.02.2024: Дневен ред на заседанието на постоянната комисия 
Становище на комисията: Заместник-председателят на комисията - Александра Тодорова, 
дава думата по проекта за дневен ред.

След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема следния 
дневен ред:
1. Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от ОПФ в полза на 
НЧ „Христо Ботев - 1928”, с. Големаните, Вх. № 592/15.05,2024 г.;
2. Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от ОПФ в полза на 
НЧ „Просвета-1907”, с. Беляковец. Вх, № 593/15.05,2024г.;
3. Отдаването под наем на имот публична общинска собственост - язовир „Баханица“, с. 
Балван, Вх. № 602/15.05.2024 г.

2 - 592 / 15.05.2024: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от ОПФ 
в полза на читалища, с. Големаните
Становище на комисията: Заместник-председателят дава думата за изказвания.
След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

3 - 593 / 15.05.2024: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от ОПФ 
в полза на читалища, с. Беляковец
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Становище на комисията: Заместник-председателят дава думата за изказвания. 
След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

4 - 602 / 15.05.2024: Отдаване под наем на имот публична общинска собственост, с. Балван 
Становище на комисията: Заместник-председателят дава думата за изказвания.
След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:....

2 от 2 23.5.2024 г, 14:43



Firefox

Икономически въпроси /ПК по ИВ/ 

ПРОТОКОЛ № 8
Днес, 23.05.2024, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Икономически въпроси /ПК по ИВ/".

Председател: Росен Иванов - Присъствал

Присъствал

• ГюнайДалоолу
• Деян Куздов
• Ирена Стасинопулу
• Методи Петров
• Момчил Иванов
• Тодор Тодоров
• Христо Стоев

Отсъствал

• Дончо Бораджиев
• Калина Широкова
• Лили Матева

Присъствали още
Венцислав Спирдонов - председател ВТОбС 
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ" 
инж. Антон Койнаков 
Чавдар Бакалов - дирекция "СУТ"
управители и счетоводители на общинските търговски дружества

Дневен ред
1 - 000-дневен ред / 20.02.2024: Дневен ред на заседанието на постоянната комисия 
Становище на комисията: Председателят дава думата за изказвания и предлага към дневния 
ред да бъде включена точката относно свикване на редовно годишно Общо събрание на 
акционерите на **Общинска банка" АД, гр. София на 24.06.2024 г., с Вх. № 612/21.05.2024 г.

След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема следния 
дневен ред:
1. Вх. № 557/07.05.2024 г.ОТНОСНО: Информация за дейността на търговските дружества със 
100% общинско участие през 2023 г.
2. Вх. № 558/07.05.2024 г.ОТНОСНО: Годишния финансов отчет за 2023г„ Годишния доклад за 
дейността през 2023г. на „Център за психично здраве Велико Търново" ЕООД, ЕИК 
104525651- гр. Велико Търново за 2023г„ разпределяне печалбата и решение за нейното 
изплащане.
3. Вх. № 148/28.12.2023 г.ОТНОСНО: Бизнес програма на "Център за психично здраве - 
Велико Търново" ЕООД за 2024 г.
4. Вх. № 559/07.05.2024 г.ОТНОСНО: Годишен финансов отчет за 2023 г., Годишен доклад за 
дейността през 2023 г. на "Център за кожно венерически заболявания-Велико Търново"

1 от 11 27.5.2024 г., 14:25



Firefox

ЕООД за 2023 г., разпределяне печалбата и решение за нейното изплащане.
5. Вх. № 149/28.12.2023 г. ОТНОСНО: Бизнес програма на "Център за кожно-венерически 
заболявания - Велико Търново" ЕООД за 2024 г.
6. Вх.№ 560/07.05.2024 г. ОТНОСНО: Годишен финансов отчет за 2023 г., Годишен доклад за 
дейността през 2023 г. на "Специализирана болница за активно лечение на пневмо- 
фтизиатрични заболявания "Д-р Трейман" ЕООД, гр. Велико Търново за 2023 г., 
разпределяне печалбата и решение за нейното изплащане.
7. Вх. № 147/28.12.2023 г.ОТНОСНО: Бизнес програма на "Специализирана болница за 
активно лечение на пневмо-фтизиатрични заболявания "Д-р Трейман " ЕООД за 2024 г.
8. Вх. № 561/07.05.2024 г.ОТНОСНО: Годишен финансов отчет за 2023 г., Годишен доклад за 
дейността през 2023 г. на "Медицински център за рехабилитация и спортна медицина I- 
Велико Търново" ЕООД за 2023 г., разпределяне печалбата и решение за нейното изплащане.
9. Вх. № 159/03.01.2024 г.ОТНОСНО: Бизнес програма на "Медицински център за 
рехабилитация и спортна медицина 1 - Велико Търново" ЕООД за 2024 г.
10. Вх. № 562/07.05.2024 г. ОТНОСНО: Годишен финансов отчет за 2023 г., Годишен доклад за 
дейността през 2023 г., Доклад на независимия одитор на "Комплексен онкологичен центьр- 
Велико Търново" ЕООД за 2023 г., разпределяне печалбата и решение за нейното изплащане.
11. Вх. № 162/04.01.2024 г. ОТНОСНО: Бизнес програма на "Комплексен онкологичен център 
- Велико Търново" ЕООД за 2024 г.
12. Вх. № 163/04.01,2024 г, ОТНОСНО: Бизнес програма на Медицински център "КОЦ-1- 
Велико Търново" ЕООД за 2024 г.
13. Вх. № 563/07.05.2024 г. ОТНОСНО: Годишния финансов отчет за 2023г., Годишния доклад 
за дейността през 2023г. на „Обредни дейности” ЕООД“ ЕИК 104521208 - гр. Велико Търново 
за 2023г., разпределяне печалбата и решение за нейното изплащане
14. Вх. № 152/28.12.2023 г. ОТНОСНО: Бизнес програма на „Обредни дейности“ ЕООД, гр. 
Велико Търново за 2024 г.
15. Вх. № 564/07.05.2024 г. ОТНОСНО: Годищния финансов отчет за 2023г., Годишния доклад 
за дейността през 2023г. на „Инвестстрой-92” ЕООД, ЕИК 814191534 - гр. Велико Търново за 
2023г., разпределяне печалбата и решение за нейното изплащане
16. Вх. № 153/29.12.2023 г. ОТНОСНО: Бизнес програма на „Инвестстрой-92“ ЕООД, гр. 
Велико Търново за 2024г.
17. Вх. № 565/07.05.2024 г. ОТНОСНО: Годишния финансов отчет за 2023г„ Годишния доклад 
за дейността през 2023г. на „Организация на движението, паркинги и гаражи” ЕООД, ЕИК 
104523747- гр. Велико Търново за 2023г, разпределяне печалбата и решение за нейното 
изплащане
18. Вх. № 144/22.12,2023 г. ОТНОСНО: Бизнес програма на „Организация на движението, 
паркинги и гаражи” ЕООД, гр. Велико Търново, за 2024 г.
19. Вх, № 566/07.05.2024 г. ОТНОСНО: Годишния финансов отчет за 2023г., Годишния доклад 
за дейността през 2023г. на „Царевград Търнов” ЕООД, ЕИК 104593509- гр. Велико Търново 
за 2023г. и разпределяне печалбата, решение за нейното изплащане
20. Вх. № 155/29.12.2023 г. ОТНОСНО: Бизнес програма на „Царевград Търнов“ ЕООД, гр. 
Велико Търново за 2024 г.
21. Вх. № 567/07.05.2024 г, ОТНОСНО: Информация за дейността на търговските дружества 
със 100% общинско участие за първото тримесечие на 2024 г.
22. Вх. № 588/15.05.2024 г.ОТНОСНО: Информация за касовото изпълнение на бюджета на 
Община Велико Търново към 31.03.2024г.
23. Вх. № 587/15.05.2024 г. ОТНОСНО: Промени по приходната и разходната част на Бюджета 
на Община Велико Търново към 30.04.2024 г.
24. Вх. № 573/08.05,2024 г. ОТНОСНО: Бюджетна прогноза за периода 2025-2027 г. на 
постъпленията от местни приходи и на разходите за местни дейности
25. Вх. № 589/15.05.2024 г. ОТНОСНО: Промяна в наименованието и в маршрутното 
разписание на основна градска линия от общинската транспортна схема, утвърдени с 
Решение № 1115 по Протокол № 43/28.06.2018г. на Великотърновски общински съвет
26. Вх. № 584/15.05.2024 г. ОТНОСНО: Одобряване на цени на превозни документи по 
основна градска линия № 100 от утвърдената Общинска транспортна схема
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27. Вх. № 554/30.04.2024 г. ОТНОСНО: Предаване на новоизградени ВиК мрежи и 
съоръжения на територията на Община Велико Търново за управление на Асоциацията по 
ВиК на обособената територия, обслужвана от ВиК „Йовковци“ ООД, Велико Търново и за 
стопанисване, поддържане и експлоатация на същите на ВиК оператора
28. Вх. № 555/30.04.2024 г. ОТНОСНО: Предаване на новоизградени ВиК мрежи и 
съоръжения на територията на Община Велико Търново за управление на Асоциацията по 
ВиК на обособената територия, обслужвана от ВиК „Йовковци“ ООД, Велико Търново и за 
стопанисване, поддържане и експлоатация на същите на ВиК оператора
29. Вх. № 556/30.04.2024 г.ОТНОСНО: Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения 
на територията на Община Велико Търново за управление на Асоциацията по ВиК на 
обособената територия, обслужвана от ВиК „Йовковци“ ООД, Велико Търново и за 
стопанисване, поддържане и експлоатация на същите на ВиК оператора
30. Вх. № 612/21.05.2024 г. ОТНОСНО: Редовно годишно Общо събрание на акционерите на 
"Общинска банка" АД, гр. София на 24.06.2024 г.

2 - 5 5 1 1 07.05.2024: Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско 
участие през 2023 г.
Становище на комисията: Председателят дава думата за изказвания.
Д. Манолов - относно общинските дружества - предлага да бъде създадено общинско 
дружество, което да се занимава със счетоводното обслужване на дружествата, за да може да 
се намалят разходите за счетоводните услуги. Към всяко едно дружество има назначен 
счетоводител в момента. Предполага, че е възможно и икономически ще бъде по-изгодно.
А. Янчев - прави впечатление, че проекторешенията за приемане на ГФО на всяко едно 
дружество, които ще разглеждат след малко, са печалба да не се разпределя, там, където я 
има. По отношение на приходната част на бюджета - тези няколко стотици хиляди левове 
защо не постъпват в Общината. Въпросът не е към никое дружество конкретно, а е общ.
Р. Иванов - нещо конкретно предлага ли г-н Янчев.
А. Янчев - предлага да се разпределя печалба 100 %.
К. Янков - предлага да се разпределя печалба 50 У о.

д-р Ст. Денчева - печалбата е финансов резултат, постигнат с усилията на всяко дружество. 
Община Велико Търново на моменти инвестира, на моменти не инвестира. Но за да може 
дружествата да са в крак с времето, трябват много сериозни инвестиции в сграден фонд. При 
положение, че собственикът не инвестира, се предлага разпределение на печалбата, т.е. да я 
вкарат в Общината. Не смята, че това е разумно решение, но общинският съвет е собственик. 
Вместо да помага, собственикът се опитва да отнеме печалбата. По отношение на другото 
предложението за създаване на общинско дружество за счетоводно обслужване на всички 
дружества - смята, че всеки управител има правото да подбере екипа, с който работи, 
включително и икономисти, финансисти и т.н. При положение, че ще се създаде друго 
търговско дружество, което да оперира с икономическата част на медицинските търговски 
дружества, е добре да се знае предварително, за да знаят кога да си подадат оставките. Това 
разбира се е решение на общинския съвет.
К. Янков - предложил е да не се разпределя цялата печалба, а само 50%. Останалата част да 
се ползва за реинвестиция. Добре е да се помисли върху идеята за счетоводната дейност, 
която той намира за подходяща. Добре е управителите да се съобразяват с мнението на 
собственика.
А. Янчев - ако се вземе решение за разпределяне на печалбата - независимо дали за 100 % 
или за 50 %, то може да се вземе само и единствено изненадващо, без предварително 
предупреждение. Ясно е, че за 2024 г. всички търговски дружества ще бъдат или на загуба, 
или на нула, ако подозират подобно действие. Десетилетия не е разпределяна печалба.
Р. Иванов - не е разпределяна никога печалба от лечебни заведения. Досега не са си 
позволявали и е коректно да не бъде разпределяна. От останали търговски дружества има 
разпределяни печалби.
Д. Манолов - обръща се към дружествата - твърдо застава за това парите от здравните 
общински дружества да не бъдат "пипани". Там ситуацията е безотговорна от страна на
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общинския съвет, има още доста пари като Община, които трябва да реинвестират, за да 
сьздадат алтернатива на вече несъществуващата общинска болница в лицето на общинските 
дружества. Затова няма да подкрепи да се разпределя печалбата на здравните дружества.
Дори трябва да помислят за допълнително финансиране, за да може да ги подкрепят в 
тяхното развитие, и да се подсигури на граящаните на Велико Търново едно добро здравно 
обслужване. Относно това управителите да си подберат счетоводния отдел, който да ги 
обслужва - не е съгласен. Да се плашат с оставка не е редно. Счетоводството е много важно за 
развитието на всеки един бизнес. Дружествата да си създадат екип от 5-6 счетоводители, 
които заедно да ги обслужват, вместо да се плащат заплати на 20 счетоводители, 
д-р Ст. Денчева - управленските решения в края на краищата се вземат от ръководителя и 
екипът, с който работи, е изключително важен. Тяхната болница работи с малък екип - 3 
души в административното звено. Те работят заедно, решават проблемите заедно.
Необходимо е да си вътре в нещата, които касаят една структура. Икономическата дейност на 
всяко лечебно заведение е част от дейността на лечебните заведения, а не само едно просто 
счетоводство. Една икономическа дейност може да изстреля дружеството напред, както и 
обратното. Твърди, че всичко, което се случи в белодробната болница, откакто тя е 
управител, се случи благодарение на факта, че беше сформиран този екип - икономист и 
управител. Това няма как да се случи с външна фирма.
М. Петров - бил е от едната страна и от другата страна. Имало е случаи, в които години наред 
печалбата не се е разпределяла, а е оставала за реинвестиция в дружеството. Последните 
години процент от печалбата се разпределя, не говори за медицинските дружества. Не трябва 
да се делят, всички са търговски дружества, собственост на Общината. Относно общия 
размер на печалбата за миналата година на всички дружества - на бюджет 100 или повече 
млн. лв. за годината, не разбира какво ще решат 50-100 хил.лв., ако бъде вкарана печалбата в 
общия бюджет. Подкрепя предложението на администрацията - печалбата да се реинвестира 
в самите дружества.
инж. Л. Койнаков - през миналата година търговските дружества са закупили 38 актива и са 
изразходили около 200 000 лв. Инвестирали са в собственото си развитие. Общината не е 
инвестирала с някакъв актив.
М. Иванов - бяха поставени прекалено важни въпроси. И двата въпроса касаят дейността на 
дружествата, и двете заслужават своето внимание. Лично той не е готов да даде решение на 
тези въпроси и би гласувал "ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ". Когато се касае за разпределяне на печалба, 
трябва да се види какъв ще бъде ефектът върху тези дружества. В края на краищата 
общинският съвет е собственик. Като политика накъде вървят - да помагат на дружествата 
или да искат просто да извадят едни пари от тях. Прекалено важни въпроси, касаещи всички 
общински дружества - трябва да има становище от самите дружества, от администрацията, 
какъв ще бъде ефектът от това. Струва му се странно да се хвърлят така важни въпроси и да 
се очаква да се вземе решение за 5 минути.
А. Янчев - предвид изложените аргументи, оттегля предложението си за разпределяне на 
печалбата.
И. Стасинопулу - подкрепя изказването на г-н Момчил Иванов. Дълг на Общината е да 
помага на собствените си дружества, особено здравните. Най- важно е мениджърските им 
екипи да могат да преценят къде е нужно да се разпределя печалба. Реинвестицията при тях е 
изключително важна, наистина са алтернатива на липсващата общинска болница. По 
отношение на предложението за счетоводството - това са отделни търговски дружества, 
самостоятелни юридически лица, които си имат управление и те избират екипа си, както и 
счетоводителя, който ще работи за тях. Много е специфична дейността на всяко едно 
дружество. Смята, че и счетоводителят, който ще ползват, трябва да има по-особени знания, 
за да работи добре, и да се има предвид специфичната икономическа дейност, която развива 
съответното дружество. Това е отворен въпрос, който днес не могат да решат при всички 
случаи. Не би подкрепила предложението за разпределяне на печалбата, едното е оттеглено.
Р. Иванов - напомня за приетата политика на Общината по повод публичните предприятия. В  
тази политика публичните предприятия са разделени на две категории - едната категория са 
тези, които работят в обществена полза, това са лечебните заведения. От тези дружества 
печалба не очакват, а да извършват тяхната обществено-полезна функция.Затова винаги са

4 от 11 27.5.2024 г., 14:25



Firefox

ги разграничавали от останалите дружества. Ако приемат каквото и да е друго, ще нарушат 
собствената си политика и цялата логика на всичко конструирано до момента като 
нормативна уредба, свързана с търговски дружества на Общината. От останалите дружества 
биха могли да мислят за извличане на някаква икономическа изгода, защото това е тяхната 
функция. От тези останали дружества едно единствено дружество в момента разполага с 91 
000 лв. печалба от предходна година. След данъчно облагане ще останат 80 000 лв. Ако 
поставят въпроса по този начин - има ли смисъл да натоварят "Царевград Търнов" с 
разпределяне на дивидент в някакъв процент, определен от общинския съвет, и какви ще 
бъдат последиците за дружеството. Подкрепя мнението на г-н Момчил Иванов - това не могат 
да го решат тук и сега. Управителят на "Царевград Търнов" е тук, предполага, че няма да 
му хареса, ако инвестиционните намерения, които е подготвил,общинският съвет в един 
момент да реши да ги извади като дивидент, да си плати данъка на дивидента, и да го 
оставят да се чуди как да се справя. Дава му думата.
Б. Йорданов - буквално ще фалират. Всяко дружество е строго специфично само за себе си и 
"Царевград Търнов" е едно от най-специфичните. По отношение на счетоводната печалба за 
миналата година - в отчетите има сума от 410 000 лв., която е вляза с Общината. Това е 
тяхната функция като дружество - да вкарват средствата в Общината. От февруари и март 
нямат приход. Тези пари им помагат да оцелеят в трудните месеци, докато започне сезонът. 
Основната работа на дружеството е, че е осъществило приходи към Общината.
В. Дончева - г-н Янков поддържа ли предложението си.
К. Янков - основната задача на Общината е да подпомага своите жители, в т.ч. със здравни 
услуги. Таз задача може да се реализира по различни начини. В т.ч. Общината е съдружник в 
Областната болница с много малък процент сега. Преди беше по-голям, намаля, защото няма 
политика на Общината по отношение на ....
Р. Иванов - не е по темата, в момента се разглежда информация за 100% общински дружества. 
К. Янков - може да се реши да насочат инвестиции към Областната болница, или част от тях. 
На следващо място - подпомагат всички български граждани, клиенти на здравните 
дружества или тези, които са от община Велико Търново. Някои от управителите на 
медицинските дружества може ли да каже какъв процент от пациентите са търновски 
граждани и какъв - от страната.
д-р Ст. Денчева - за първи път присъства на такава сегрегация. Всеки български гражданин 
като пациент има право да избере къде ще се осъществява лечението му.
Р. Иванов - това не е по точката.
В. Дончева - стреми се да бъде толерантна, опитва се да разбере смисъла на изказването, 
конкретно предложение ли прави г-н Янков или се опитва да всява някакъв хаос в 
комисията. Какво цели въпросът и какво е предложението. Защото ако разсъждават в тази 
посока това, че едно медицинско дружество има добър авторитет, това означава, че може да 
привлича пациенти от други места. Това не е ли добре.
К. Янков - иска да знае.
В. Дончева - добре, ако не е проблем, да бъде направена такава справка.
И. Стасинопулу - тук са да помогнат на здравните дружества, не да търсят печалба от тях. Те 
са в трудно състояние, много трудно работят, предлагат услуга, която е за всички, без деление 
за търновци и други. Нека помислят в друга посока - как допълнително да помогнат да се 
стабилизират и да предлагат качествени услуги за българските граждани.
В. Дончева - г-н Янков поддържа ли си предложението за 50 % разпределяне на печалбата.
К. Янков - оттегля предложението си.

След гласуване със ЗА - 8 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

3 - 558 / 07.05.2024: Годишен финансов отчет за 2023 г., Годишен доклад за дейността през 2023 г. 
на "Център за психично здраве-Велико Търново" ЕООД за 2023 г., разпределяне печалбата и 
решение за нейното изплащане
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 ,
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Комисията приема предложението.

4 - 148 / 28.12.2023: Бизнес програма на "Център за психично здраве - Велико Търново" ЕООД за 
2024 г.
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

5 - 559 / 07.05.2024: Годишен финансов отчет за 2023 г, Годишен доклад за дейността през 2023 г. 
на "Център за кожно-венерически заболявания-Велико Търново" ЕООД за 2023 г., разпределяне 
печалбата и решение за нейното изплащане
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 7 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

6 - 149 / 28.12.2023: Бизнес програма на "Център за кожно-венерически заболявания -Велико 
Търново" ЕООД за 2024 г.
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

7 - 560 / 07.05.2024: Годишен финансов отчет за 2023 г., Годишен доклад за дейността през 2023 г. 
на "Специализирана болница за активно лечение на пневмо-фтизиатрични заболявания "Д-р 
Трейман" ЕООД, гр. Велико Търново за 2023 г., разпределяне печалбата и решение за нейното 
изплащане
Становище на комисията: Р. Иванов - в материала е предложено печалбата за 2023 г. да бъде 
използвана за капиталови разходи. В здравната комисия е предложено и прието печалбата да 
бъде използвана за покриване на загуби на дружеството от предходни години. Напълно 
подкрепя това предложение. Това ще има пряк данъчен и финансов ефект върху дружеството, 
тъй като за размера на приспаднати загуби ще бъде намалена облагаемата печалба за 
текущата година, т.е. прекият ефект за дружеството ще бъде в порядъка на 14-15 000 лв. 
(данъка върху тази печалба). Предлага го и в тази комисия - печалбата да не се използва за 
капиталови разходи, а да бъде използвана за покриване на загуби на дружеството от минали 
години. Такова е и предложението на управителя на дружеството. Здравната комисия са 
цитирали конкретно 2021 г. и 2022 г. Не смята, че е необходимо да конкретизират годините.
В. Дончева - прави същото предложение в комисията по БФ.

След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема следното 
предложение: печалбата да не се използва за капиталови разходи, а да бъде използвана за 
покриване на загуби на дружеството от минали години.
След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема основното 
предложение заедно с приетото изменение.

8 - 147 / 28.12.2023: Бизнес програма на "Специализирана болница за активно лечение на пневмо- 
фтизиатрични заболявания "Д-р Трейман " ЕООД за 2024 г.
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 8 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

9-561 / 07.05.2024: Годишен финансов отчет за 2023 г. Годишен доклад за дейността през 2023 г. 
на "Медицински център за рехабилитация и спортна медицина 1-Велико Търново" ЕООД за 2023 г., 
разпределяне печалбата и решение за нейното изплащане
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 ,
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Комисията приема предложението.

10 - 159 / 03.01.2024: Бизнес програма на "Медицински център за рехабилитация и спортна 
медицина I - Велико Търново" ЕООД за 2024 г.
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

11 - 562 / 07.05.2024: Годишен финансов отчет за 2023 г.. Годишен доклад за дейността през 2023 г., 
Доклад на независимия одитор на "Комплексен онкологичен център-Велико Търново" ЕООД за 
2023 г., разпределяне печалбата и решение за нейното изплащане
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 7 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

12 - 162 / 04.01.2024: Бизнес програма на "Комплексен онкологичен център - Велико Търново" 
ЕООД за 2024 г.
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 7 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

13 - 163 / 04.01.2024: Бизнес програма на Медицински център "КОЦ-1-Велико Търново" ЕООД за 
2024 г
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

14 - 563 / 07.05.2024: Годишен финансов отчет за 2023 г.. Годишен доклад за дейността през 2023 г. 
на "Обредни дейности" ЕООД, гр. Велико Търново за 2023 г., разпределяне печалбата и решение за 
нейното изплащане
Становище на комисията: Хр. Стоев - не участва в гласуването, поради конфликт на 
интереси
След гласуване със ЗА - 6 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

15 - 152 / 28.12.2023: Бизнес програма на "Обредни дейности" ЕООД за 2024 г. 
Становище на комисията: Хр. Стоев - не участва в гласуването, поради конфликт на 
интереси.
След гласуване със ЗА - 6 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

16 - 564 / 07.05.2024: Годишен финансов отчет за 2023 г., Годишен доклад за дейността през 2023 г. 
на "Инвестстрой-92" ЕООД, гр. Велико Търново за 2023 г, разпределяне печалбата и решение за 
нейното изплащане
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

17- 153/29.12.2023:

Бизнес програма на "Инвестстрой - 92" ЕООД за 2024 г.
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Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

18 - 565 / 07.05.2024: Годишен финансов отчет за 2023 г., Годишен доклад за дейността през 2023 г. 
на "Организация на движението, паркинги и гаражи" ЕООД, гр. Велико Търново за 2023 г., 
разпределяне печалбата и решение за нейното изплащане
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 7 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

19 - 144 / 22.12.2023: Бизнес програма на "Организация на движението, паркинги и гаражи" ЕООД 
за 2024 г.
Становище на комисията: А. Янчев - бизнес програмата е ясна, подробна, съдържа документ, 
който само част от бизнес програмите съдържат - щатното разписание, както и бизнес 
програмата на **Обредни дейности". По отношение на "Обредни дейности" - управителят в 
щатното разписание е нищо. Означава ли това, че работи безвъзмездно. А "ОДПГ" - 
управителят е по договор. Всички останали щатове са остойностени в лева. По 
възнагражденията на управителите - тези, които са посочили, адмирации, че информират 
общинския съвет и великотьрновците. Не би трябвало да бъдат тайна. По отношение на 
бизнес програмата на "ОДПГ" - някои детайли трябва да бъдат изчистени. Например за 
денонощния паркинг на ул. Крайбрежна. В ГФО е посочено, че паркоместата там са 58. В 
бизнес програмата са 57 броя. В сайта на Общината е посочено, че са 60 броя. В сайта на 
дружеството е посочено, че денонощният паркинг на ул. Крайбрежна препраща към карта в 
Гугъл, където е посочено, че работи до 20.00 ч. По рещение на общинския съвет от 1.09.2022 г. 
е денонощен. Има разминавания. Това трябва да бъде коригирано.
инж. И. Ламбов - паркоместата са по последния утвърден технически проект по организация 
на движението.
Р. Иванов - с молба към управителя на "ОДПГ" е да се унифицира на всички източници на 
информация броят на паркоместата на паркинга на ул. Крайбрежна. По повод заплатите на 
управителите - има ги в отчетите. Който ги е намерил в отчетите, си е свършил работата. 
Който не ги е намерил в отчетите - не ги е намерил. По повод на това, че има подготвена 
система за определяне на размера на възнагражденията на управителите - чака определени 
становища от февруари, не помни коя година.

След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

20 - 566 / 07.05.2024: Годишен финансов отчет за 2023 г.. Годишен доклад за дейността през 2023 г. 
на "Царевград Търнов" ЕООД, гр. Велико Търново за 2023 г., разпределяне печалбата и решение за 
нейното изплащане
Становище на комисията: М. Иванов - защо е толкова голям размерът на външните услуги - 
2 пъти по-голям от фонд работна заплата.
Б. Йорданов - при тях почти всичко е външна услуга. Големият процент идва от музейните 
билети. Описали са в таблица какво включват външните услуги и големите цифри.
М. Иванов - да разбира, че не е чист вид външна услуга.
Р. Иванов - отчетността им е такава. Купуват един билет за 100лв. и вземат комисионна 5% 
от него, отчитат приход 100 лв., а реално за тях е 5 %.
Ст. Бойчев - от кого зависи да се повити таксата на билета за АМР ЦАРЕВЕЦ.
Р. Иванов - от общинския съвет. Цените са част от наредбата за определянето и
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администрирането на таксите и цените на услуги.
В. Дончева • може да бъде вдигната таксата, въпрос на предложение, обсъждане и т.н.

След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

21 - 155 / 29.12.2023: Бизнес програма на "Царевград Търнов" ЕООД за 2024 г.
Становище на комисията: А. Янчев - в ГФО за 2023 г. е посочено 91 000 лв. печалба, а в 
бизнес програмата за 2024 г. прогнозата е само за 50 000 лв., като се сочат очаквания за 
форсмажорни обстоятелства. Каква е причината.
R  Дончева - двете неща ги пише, но не пише, че едното ще бъде заради другото, а в SWOT 
анализа пише, че това е евентуален риск, че може да има независещи обстоятелства от 
дружеството, които могат да повлияят. Но няма връзка между планираните 50 000 лв. с 
независещите от дружеството обстоятелства като форсмажор. Дава думата на управителя.
Б. Йорданов - това се залага, защото не са производствено предприятие. Трудно е, когато 
правят бизнес програма, не знаят колко туристи ще имат през следващата година, за да могат 
да заложат брой туристи и да се сметне точно. Дава пример за форсмажорни обстоятелства - 
миналата година след КОВИД пресъхна река Дунав. Корабите с туристи, които очакваха да 
идват специално към Велико Търново, не дойдоха.
М. Петров - утвърждават бизнес програмите за настоящата година почти в средата на 
същата. Те са входирани в края на предходната или съвсем в началото на настоящата година. 
Г-н Иванов ще каже, че това е по закон. Длъжни са да спазват закона. Не може ли обаче да 
направят друго, което не противоречи на закона - така или иначе всички бизнес програми се 
внасят в началото на настоящата година. На първата сесия през януари да ги приемат за 
сведение. Тогава ще имат информация какво предстои за всяко търговско дружество. Сега 
отчитат тримесечието на база бизнес задачата, която приемат минути преди това. За догодина 
на януарската сесия да приемат входираните бизнес програми за сведение.
Р. Иванов - така е, позовава се на закона. Но ще направи една аналогия. Ако се пренесе 
аналогията на г-н Петров за бизнес програмите на търговските дружества към бюджета - 
какво става тогава. Приемат бюджета за сведение в началото на годината. Какъв 
задължителен характер има и кого обвърза тази бизнес програма. Каква информационна 
стойност носи тя. Идеята беше, че за да приемат сега бизнес програмите, трябва да са се 
убедили, че стъпват на годишно приключване, т.е. има стабилно ГФО, ГДД, стопанската 
година е приключена. Освен да приемат една временна бизнес програма на ниво септември- 
октомври. За да бъде готова януари бизнес програмата, ще работят със счетоводни 
оперативни данни или септември, или октомври.
М. Петров - тогава няма смисъл да се входира декември или януари.
Р. Иванов - да, така е. Логичният отговор е, че трябва да се внесат сега. Ако се спазва 
законът, това е вариантът. Ако решат да искат някакъв друг тип информация от 
управителите на ниво тримесечия, и да бъде формулирано към трето тримесечие на 
предходна година, това е друга тема. Но не му е времето и мястото сега.
В. Дончева - но не е логично да се гледа бизнес програмата преди отчета.
Р. Иванов - естествено.
К. Янков - това са различни документи.
В. Дончева - но единият зависи до голяма степен от другия.

След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

22 - 567 / 07.05.2024; Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско 
участие за първото тримесечие на 2024 г.
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 7 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.
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23 - 588 / 15.05.2024: Информация за касовото изпълнение на бюджета на Община Велико Търново 
към 31.03.2024 г.
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

24 - 587 / 15.05.2024: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 30.04.2024 г. на 
Община Велико Търново
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 1 , 
Комисията приема предложението.

25 - 573 / 08.05.2024: Бюджетна прогноза за периода 2025-2027 година на постъпленията от местни 
приходи и на разходите за местни дейности
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 1 ,  
Комисията приема предложението.

26 - 589 / 15.05.2024: Промяна в наименованието и в маршрутното разписание на основна градска 
линия от общинската транспортна схема, утвърдени с Решение № 1115 по Протокол № 
43/28.06.2018 г. на Великотърновски общински съвет
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 7 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

27 - 584 / 15.05.2024: Одобряване на цени на превозни документи на основна градска линия № 100 
от утвърдената Общинска транспортна схема
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 7 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

28 - 554 / 30.04.2024: Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на територията на 
Община Велико Търново за управление на Асоциацията по ВиК на обособената територия, 
обслужвана от ВиК "Йовковци" ООД, Велико Търново и за стопанисване, поддържане и 
експлоатация на същите на ВиК оператора, с. Шемшево
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

29 - 555 / 30.04.2024: Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на територията на 
Община Велико Търново за управление на Асоциацията по ВиК на обособената територия, 
обслужвана от ВиК "Йовковци" ООД, Велико Търново и за стопанисване, поддържане и 
експлоатация на същите на ВиК оператора, с. Присово
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

30 - 556 / 30.04.2024: Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на територията на 
Община Велико Търново за управление на Асоциацията по ВиК на обособената територия, 
обслужвана от ВиК "Йовковци" ООД, Велико Търново и за стопанисване, поддържане и 
експлоатация на същите на ВиК оператора, с. Самоводене
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.
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31 - 612 / 21.05.2024; Редовно годишно Общо събрание на акционерите на "Общинска банка" АД, 
гр. София на 24.06.2024 г.
Становище на комисията: М. Маринов - извън точката - иска да внесе яснота по няколко 
въпроса - за цените на билетите на музея. Обсъжда се във връзка с преминаването към евро, 
ще преизчислени всички цени и такси в актуални цени, настроени пряко на плащания в 
евро. Няма да са на кръгла сума, а на 5 цента, на 10 цента. Смятат по фиксинга, който е 
национално обявен, предполагат, че по този фиксинг ще се влезе в еврото. Относно 
болницата - за съжаление имаше дълъг период от време, в който Общината продаваше 
активи, за да изплаща сметките на болницата. Трябваше да вземат решения дали да има 
райски газ за операции или да се финансират други дейности, свързани с почистване на 
града. След създаването на търговските дружества. Държавата пое изцяло финансирането на 
тези заведения, и на окръжните болници. С начина на финансиране чрез европейски 
програми има изискване активите да се апортира в капитала на тези дружества. Общините 
нямат никакъв шанс да отговорят паралелно на инвестициите, които се правят с европейски 
средства. Общината продаде цялата главна улица и успя да купи скенер за болницата през 
1998 г. В момента Общината няма никакъв шанс да извърши такива дейности, няма този 
ресурс. Някога са обмисляли, тъй като окръжната болница се финансираше от Общината, 
варианти как да могат да ограничат хората, които са се лекували в нея и Общината да плаща 
само за жителите на общ. R  Търново. И да се опитат да съберат средства за финансиране на 
болницата от другите общини. Това за съжаление се оказа невъзможно. По-добрият вариант е 
тази болница да бъде финансирана от държавата. Социалните дейности да бъдат 100% 
държавна отговорност. Относно цените на билетите - договорите на **Царевград Търнов*' с 
операторите със сигурност ще бъдат променени, наредбата ще бъде променена преди да се 
сключат тези договори. Те се сключват обикновен ноември-декември.
А. Янчев - какво налага разглеждането на тази точка извън предварително обявените дневни 
редове. Някакви срокове ли има.
Р. Иванов - има срокове.
М. Маринов - сесията през м. юни ще бъде на 27 юни, а Общото събрание ще проведе 
заседание на 24 юни. Това е причината да бъде вкарано такова предложение.
Р. Иванов - този въпрос трябва да се зададе, когато се обсъжда дневният ред на заседанието. 
Комисията гласува да се включи в дневния ред на днешното заседание.

След гласуване със ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението. ./1
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Бюджет и финанси /ПК по БФ/ 

ПРОТОКОЛ № 8
Днес, 23*05.2024, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Бюджет и финанси /ПК по БФ/".

Председател: Калина Широкова - Отсъствал

Присъствал

• Ангел Янчев
• Валерия-Тереза Дончева
• ГюнайДалоолу
• Димитър Манолов
• Калоян Янков
• Момчил Иванов
• Росен Иванов
• Стефан Бойчев
• Христо Стоев
• Юлия Тонкова

Отсъствал 

Присъствали още
Венцислав Спирдонов - председател ВТОбС 
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ" 
инж. Антон Койнаков 
Чавдар Бакалов - дирекция "СУТ"
управители и счетоводители на общинските търговски дружества 
Жоро Ковачев - дирекция "ЗСД"

Дневен ред
1 - 000-дневен ред / 20.02.2024: Дневен ред на заседанието на постоянната комисия 
Становище на комисията: Заместник-председателят дава думата за изказвания и предлага 
към дневния ред да бъде включена точката относно свикване на редовно годишно Общо 
събрание на акционерите на "Общинска банка" АД, гр. София на 24.06.2024 г., с Вх. № 
612/21.05.2024 г.

След гласуване със ЗА - 10 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема следния 
дневен ред:

1. Вх. № 557/07.05.2024 г. ОТНОСНО: Информация за дейността на търговските дружества 
със 100% общинско участие през 2023 г.
2. Вх. № 558/07.05.2024 г. ОТНОСНО: Годишния финансов отчет за 2023г„ Годишния доклад 
за дейността през 2023г. на „Център за психично здраве-Велико Търново" ЕООД, ЕИК 
104525651- гр. Велико Търново за 2023г„ разпределяне печалбата и решение за нейното 
изплащане.
3. Вх. № 148/28.12.2023 г. ОТНОСНО: Бизнес програма на "Център за психично здраве - 
Велико Търново" ЕООД за 2024 г.
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4. Вх, № 559/07.05.2024 г. ОТНОСНО: Годишен финансов отчет за 2023 г., 1'одишен доклад за 
дейността през 2023
г. на "Център за кожно-венерически заболявания-Велико Търново" ЕООД за 2023 г., 
разпределяне печалбата и решение за нейното изплащане.
5. Вх. № 149/28.12.2023 г. ОТНОСНО: Бизнес програма на "Център за кожно-венерически 
заболявания - Велико Търново" ЕООД за 2024 г.
6. Вх.№ 560/07.05.2024 г. ОТНОСНО: Годишен финансов отчет за 2023 г., Годишен доклад за 
дейността през 2023 г. на "Специализирана болница за активно лечение на пневмо- 
фтизиатрични заболявания "Д-р Трейман" ЕООД, гр. Велико Търново за 2023 г., 
разпределяне печалбата и решение за нейното изплащане.
7. Вх. № 147/28.12.2023 г. ОТНОСНО: Бизнес програма на "Специализирана болница за 
активно лечение на пневмо-фтизиатрични заболявания "Д-р Трейман " ЕООД за 2024 г.
8. Вх. № 561/07.05.2024 г. ОТНОСНО: Годишен финансов отчет за 2023 г., Годишен доклад за 
дейността през 2023 г. на "Медицински център за рехабилитация и спортна медицина 1- 
Велико Търново" ЕООД за 2023 г., разпределяне печалбата и решение за нейното изплащане.
9. Вх. № 159/03.01,2024 г, ОТНОСНО: Бизнес програма на "Медицински център за 
рехабилитация и спортна медицина I - Велико Търново" ЕООД за 2024 г.
10. Вх. № 562/07.05.2024 г. ОТНОСНО: Годишен финансов отчет за 2023 г,, Годишен доклад за 
дейността през 2023 г., Доклад на независимия одитор на "Комплексен онкологичен център- 
Велико Търново" ЕООД за 2023 г., разпределяне печалбата и решение за нейното изплащане.
11. Вх. № 162/04.01.2024 г. ОТНОСНО: Бизнес програма на "Комплексен онкологичен център 
- Велико Търново" ЕООД за 2024 г.
12. Вх. № 163/04.01.2024 г. ОТНОСНО: Бизнес програма на Медицински център "КОЦ-1- 
Велико Търново" ЕООД за 2024 г.
13. Вх. № 563/07.05,2024 г. ОТНОСНО: Годишния финансов отчет за 2023г,, Годишния доклад 
за дейността през 2023г. на „Обредни дейности" ЕООД** ЕИК 104521208 - гр. Велико Търново 
за 2023г., разпределяне печалбата и решение за нейното изплащане
14. Вх. № 152/28.12.2023 г. ОТНОСНО: Бизнес програма на „Обредни дейности** ЕООД, гр. 
Велико Търново за 2024 г.
15. Вх. № 564/07.05.2024 г. ОТНОСНО: Годишния финансов отчет за 2023г., Годишния доклад 
за дейността през 2023г. на „Инвестстрой-92” ЕООД, ЕИК 814191534 - гр. Велико Търново за 
2023г.,разпределяне печалбата и решение за нейното изплащане
16. Вх. № 153/29,12.2023 г. ОТНОСНО: Бизнес програма на „Инвестстрой-92“ ЕООД, гр. 
Велико Търново за 2024г.
17. Вх. № 565/07.05.2024 г. ОТНОСНО: Годишния финансов отчет за 2023г„ Годишния доклад 
за дейността през
2023г. на „Организация на движението, паркинги и гаражи" ЕООД, ЕИК 104523747- гр. 
Велико Търново за 2023г, разпределяне печалбата и решение за нейното изплащане
18. Вх. № 144/22.12.2023 г. ОТНОСНО: Бизнес програма на „Организация на движението, 
паркинги и гаражи" ЕООД, гр. Велико Търново, за 2024 г.
19. Вх. № 566/07.05.2024 г. ОТНОСНО: Годишния финансов отчет за 2023г., Годишния доклад 
за дейността през 2023г. на „Царевград Търнов" ЕООД, ЕИК 104593509- гр. Велико Търново 
за 2023г. и разпределяне печалбата, решение за нейното изплащане
20. Вх, № 155/29.12.2023 г.ОТНОСНО: Бизнес програма на „Царевград Търнов“ ЕООД, гр. 
Велико Търново за 2024 г.
21. Вх. № 567/07.05.2024 г.ОТНОСНО: Информация за дейността на търговските дружества 
със 100% общинско участие за първото тримесечие на 2024 г.
22. Вх. № 588/15.05.2024 г.ОТНОСНО: Информация за касовото изпълнение на бюджета на 
Община Велико Търново към 31.03.2024г.
23. Вх. № 587/15.05.2024 г. ОТНОСНО: Промени по приходната и разходната част на Бюджета 
на Община Велико Търново към 30.04.2024 г.
24. Вх. № 573/08.05.2024 г.ОТНОСНО: Бюджетна прогноза за периода 2025-2027 г. на 
постъпленията от местни приходи и на разходите за местни дейности
25. Вх. № 584/15.05.2024 г.ОТНОСНО: Одобряване на цени на превозни документи по основна 
градска линия № 100 от утвърдената Общинска транспортна схема
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26. Вх. Xs 585/15.05.2024 г.ОТНОСНО: Промяна на броя на потребителите на социалната 
услуга „Дневен център за пълнолетни лица с тежки множествени у в р е ж д а н и я с  адрес: гр. 
„Велико Търново, ул. „Цветарска*** X® 14, ет. 1. от 30 на 40 потребители, считано от 01.07.2024 
г.
27. Вх. X® 612/21.05.2024 г. ОТНОСНО: Редовно годишно Общо събрание на акционерите на 
**Общинска банка** АД, гр. София на 24.06.2024 г.

2 - 557 / 07.05.2024: Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско 
участие през 2023 г.
Становище на комисията: Заместник-председателят дава думата за изказвания.
Д. Манолов - относно общинските дружества - предлага да бъде създадено общинско 
дружество, което да се занимава със счетоводното обслужване на дружествата, за да може да 
се намалят разходите за счетоводните услуги. Към всяко едно дружество има назначен 
счетоводител в момента. Предполага, че е възможно и икономически ще бъде по-изгодно.
А. Янчев - прави впечатление, че проекторещенията за приемане на ГФО на всяко едно 
дружество, които ще разглеждат след малко, са печалба да не се разпределя, там, където я 
има. По отнощение на приходната част на бюджета - тези няколко стотици хиляди левове 
защо не постъпват в Общината. Въпросът ве е към никое дружество конкретно, а е общ.
Р. Иванов - нещо конкретно предлага ли г-н Янчев.
А. Янчев - предлага да се разпределя печалба 100 %.
К. Янков - предлага да се разпределя печалба 50 %.
д-р Ст. Денчева - печалбата е финансов резултат, постигнат с усилията на всяко дружество. 
Община Велико Търново на моменти инвестира, на моменти не инвестира. Но за да може 
дружествата да са в крак с времето, трябват много сериозни инвестиции в сграден фонд. При 
положение, че собственикът не инвестира, се предлага разпределение на печалбата, т.е. да я 
вкарат в Общината. Не смята, че това е разумно рещение, но общинският съвет е собственик. 
Вместо да помага, собственикът се опитва да отнеме печалбата. По отношение на другото 
предложението за създаване на общинско дружество за счетоводно обслужване на всички 
дружества - смята, че всеки управител има правото да подбере екипа, с който работи, 
включително и икономисти, финансисти и т.н. При положение, че ще се създаде друго 
търговско дружество, което да оперира с икономическата част на медицинските търговски 
дружества, е добре да се знае предварително, за да знаят кога да си подадат оставките. Това 
разбира се е решение на общинския съвет.
К. Янков - предложил е да не се разпределя цялата печалба, а само 50%. Останалата част да 
се ползва за реинвестиция. Добре е да се помисли върху идеята за счетоводната дейност, 
която той намира за подходяща. Добре е управителите да се съобразяват с мнението на 
собственика.
А. Янчев - ако се вземе решение за разпределяне на печалбата - независимо дали за 100 % 
или за 50 %, то може да се вземе само и единствено изненадващо, без предварително 
предупреждение. Ясно е, че за 2024 г. всички търговски дружества ще бъдат или на загуба, 
или на нула, ако подозират подобно действие. Десетилетия не е разпределяна печалба.
Р. Иванов - не е разпределяна никога печалба от лечебни заведения. Досега не са си 
позволявали и е коректно да не бъде разпределяна. От останали търговски дружества има 
разпределяни печалби.
Д. Манолов - обръща се към дружествата - твърдо застава за това парите от здравните 
общински дружества да не бъдат **пипани**. Там ситуацията е безотговорна от страна на 
общинския съвет, има още доста пари като Община, които трябва да реинвестират, за да 
създадат алтернатива на вече несъществуващата общинска болница в лицето на общинските 
дружества. Затова няма да подкрепи да се разпределя печалбата на здравните дружества. 
Дори трябва да помислят за допълнително финансиране, за да може да ги подкрепят в 
тяхното развитие, и да се подсигури на гражданите на Велико Търново едно добро здравно 
обслужване. Относно това управителите да си подберат счетоводния отдел, който да ги 
обслужва - не е съгласен. Да се плашат с оставка не е редно. Счетоводството е много важно за 
развитието на всеки един бизнес. Дружествата да си създадат екип от 5-6 счетоводители.
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които заедно да ги обслужват, вместо да се плащат заплати на 20 счетоводители, 
д-р Ст. Денчева - управленските решения в края на краищата се вземат от ръководителя и 
екипът, с който работи, е изключително важен. Тяхната болница работи с малък екип - 3 
души в административното звено. Те работят заедно, решават проблемите заедно.
Необходимо е да си вътре в нещата, които касаят една структура. Икономическата дейност на 
всяко лечебно заведение е част от дейността на лечебните заведения, а не само едно просто 
счетоводство. Една икономическа дейност може да изстреля дружеството напред, както и 
обратното. Твърди, че всичко, което се случи в белодробната болница, откакто тя е 
управител, се случи благодарение на факта, че беше сформиран този екип - икономист и 
управител. Това няма как да се случи с външна фирма.
М. Петров - бил е от едната страна и от другата страна. Имало е случаи, в които години наред 
печалбата не се е разпределяла, а е оставала за реинвестиция в дружеството. Последните 
години процент от печалбата се разпределя, не говори за медицинските дружества. Не трябва 
да се делят, всички са търговски дружества, собственост на Общината. Относно общия 
размер на печалбата за миналата година на всички дружества - на бюджет 100 или повече 
млн. лв. за годината, не разбира какво ще решат 50-100 хил.лв., ако бъде вкарана печалбата в 
общия бюджет. Подкрепя предложението на администрацията - печалбата да се реинвестира 
в самите дружества.
инж. А. Койнаков - през миналата година търговските дружества са закупили 38 актива и са 
изразходили около 200 000 лв. Инвестирали са в собственото си развитие. Общината не е 
инвестирала с някакъв актив.
М. Иванов - бяха поставени прекалено важни въпроси. И двата въпроса касаят дейността на 
дружествата, и двете заслужават своето внимание. Лично той не е готов да даде решение на 
тези въпроси и би гласувал "ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ". Когато се касае за разпределяне на печалба, 
трябва да се види какъв ще бъде ефектът върху тези дружества. В края на краищата 
общинският съвет е собственик. Като политика накъде вървят - да помагат на дружествата 
или да искат просто да извадят едни пари от тях. Прекалено важни въпроси, касаещи всички 
общински дружества - трябва да има становище от самите дружества, от администрацията, 
какъв ще бъде ефектът от това. Струва му се странно да се хвърлят така важни въпроси и да 
се очаква да се вземе решение за 5 минути.
А. Янчев - предвид изложените аргументи, оттегля предложението си за разпределяне на 
печалбата.
И. Стасинопулу - подкрепя изказването на г-н Момчил Иванов. Дълг на Общината е да 
помага на собствените си дружества, особено здравните. Най- важно е мениджърските им 
екипи да могат да преценят къде е нужно да се разпределя печалба. Реинвестицията при тях е 
изключително важна, наистина са алтернатива на липсващата общинска болница. По 
отношение на предложението за счетоводството - това са отделни търговски дружества, 
самостоятелни юридически лица, които си имат управление и те избират екипа си, както и 
счетоводителя, който ще работи за тях. Много е специфична дейността на всяко едно 
дружество. Смята, че и счетоводителят, който ще ползват, трябва да има по-особени знания, 
за да работи добре, и да се има предвид специфичната икономическа дейност, която развива 
съответното дружество. Това е отворен въпрос, който днес не могат да решат при всички 
случаи. Не би подкрепила предложението за разпределяне на печалбата, едното е оттеглено.
Р. Иванов - напомня за приетата политика на Общината по повод публичните предприятия. В 
тази политика публичните предприятия са разделени на две категории - едната категория са 
тези, които работят в обществена полза, това са лечебните заведения. От тези дружества 
печалба не очакват, а да извършват тяхната обществено-полезна функция.Затова винаги са 
ги разграничавали от останалите дружества. Ако приемат каквото и да е друго, ще нарушат 
собствената си политика и цялата логика на всичко конструирано до момента като 
нормативна уредба, свързана с търговски дружества на Общината. От останалите дружества 
биха могли да мислят за извличане на някаква икономическа изгода, защото това е тяхната 
функция. От тези останали дружества едно единствено дружество в момента разполага с 91 
000 лв. печалба от предходна година. След данъчно облагане ще останат 80 000 лв. Ако 
поставят въпроса по този начин - има ли смисъл да натоварят "Царевград Търнов" с 
разпределяне на дивидент в някакъв процент, определен от общинския съвет, и какви ще
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бъдат последиците за дружеството. Подкрепя мнението на г-н Момчил Иванов - това не могат 
да го решат тук и сега. Управителят на "Царевград Търнов" е тук, предполага, че няма да 
му хареса, ако инвестиционните намерения, които е подготвил,общинският съвет в един 
момент да реши да ги извади като дивидент, да си плати данъка на дивидента, и да го 
оставят да се чуди как да се справя. Дава му думата.
Б. Йорданов - буквално ще фалират. Всяко дружество е строго специфично само за себе си и 

Царевград Търнов" е едно от най-специфичните. По отношение на счетоводната печалба за 
миналата година - в отчетите има сума от 410 000 лв., която е вляза с Общината. Това е 
тяхната функция като дружество - да вкарват средствата в Общината. От февруари и март 
нямат приход. Тези пари им помагат да оцелеят в трудните месеци, докато започне сезонът. 
Основната работа на дружеството е, че е осъществило приходи към Общината.
В. Дончева - г-н Янков поддържа ли предложението си.
К. Янков - основната задача на Общината е да подпомага своите жители, в т.ч. със здравни 
услуги. Таз задача може да се реализира по различни начини. В т.ч. Общината е съдружник в 
Областната болница с много малък процент сега. Преди беше по-гол ям, намаля, защото няма 
политика на Общината по отношение на ....
Р. Иванов - не е по темата, в момента се разглежда информация за 100% общински дружества. 
К. Янков - може да се реши да насочат инвестиции към Областната болница, или част от тях. 
На следващо място - подпомагат всички български граждани, клиенти на здравните 
дружества или тези, които са от община Велико Търново. Някои от управителите на 
медицинските дружества може ли да каже какъв процент от пациентите са търновски 
граждани и какъв - от страната.
д-р Ст. Денчева - за първи път присъства на такава сегрегация. Всеки български гражданин 
като пациент има право да избере къде ще се осъществява лечението му.
Р. Иванов - това не е по точката.
В. Дончева - стреми се да бъде толерантна, опитва се да разбере смисъла на изказването, 
конкретно предложение ли прави г-н Янков или се опитва да всява някакъв хаос в 
комисията. Какво цели въпросът и какво е предложението. Защото ако разсъждават в тази 
посока това, че едно медицинско дружество има добър авторитет, това означава, че може да 
привлича пациенти от други места. Това не е ли добре.
К. Янков - иска да знае.
В. Дончева - добре, ако не е проблем, да бъде направена такава справка.
И. Стасинопулу - тук са да помогнат на здравните дружества, не да търсят печалба от тях. Те 
са в трудно състояние, много трудно работят, предлагат услуга, която е за всички, без деление 
за тьрновци и други. Нека помислят в друга посока - как допълнително да помогнат да се 
стабилизират и да предлагат качествени услуги за българските граждани.
В. Дончева - г-н Янков поддържа ли си предложението за 50 % разпределяне на печалбата.
К. Янков - оттегля предложението си.

След гласуване със ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

3 - 558 / 07.05.2024: Годишен финансов отчет за 2023 г., Годишен доклад за дейността през 2023 г. 
на "Център за психично здраве-Велико Търново" ЕООД за 2023 г., разпределяне печалбата и 
решение за нейното изплащане
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

4 - 148 / 28.12.2023: Бизнес програма на "Център за психично здраве - Велико Търново" ЕООД за 
2024 г.
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 ,
Комисията приема предложението.
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5 - 559 / 07.05.2024: Годишен финансов отчет за 2023 г., Годишен до1слад за дейността през 2023 г. 
на "Център за кожно-венерически заболявания-Велико Търново" ЕООД за 2023 г., разпределяне 
печалбата и решение за нейното изплащане
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

6 - 149 / 28.12.2023: Бизнес програма на "Център за кожно-венерически заболявалия -Велико 
Търново" ЕООД за 2024 г.
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

7 - 560 / 07.05.2024: Годишен финансов отчет за 2023 г., Годишен доклад за дейността през 2023 г. 
на "Специализирана болница за активно лечение на пневмо-фтизиатрични заболявалия "Д-р 
Трейман" ЕООД, гр. Велико Търново за 2023 г., разпределяне печалбата и решение за нейното 
изплащане
Становище на комисията: Р. Иванов - в материала е предложено печалбата за 2023 г. да бъде 
използвана за капиталови разходи. В здравната комисия е предложено и прието печалбата да 
бъде използвана за покриване на загуби на дружеството от предходни години. Напълно 
подкрепя това предложение. Това ще има пряк данъчен и финансов ефект върху дружеството, 
тъй като за размера на приспаднати загуби ще бъде намалена облагаемата печалба за 
текущата година, т.е. прекият ефект за дружеството ще бъде в порядъка на 14-15 000 лв. 
(данъка върху тази печалба). Предлага го и в тази комисия - печалбата да не се използва за 
капиталови разходи, а да бъде използвана за покриване на загуби на дружеството от минали 
години. Такова е и предложението на управителя на дружеството. Здравната комисия са 
цитирали конкретно 2021 г. и 2022 г. Не смята, че е необходимо да конкретизират годините.
В. Дончева - прави същото предложение в комисията по БФ.

След гласуване със ЗА - 10; ПРОТИВ- 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема следното 
предложение: печалбата да не се използва за капиталови разходи, а да бъде използвана за 
покриване на загуби на дружеството от минали години.
След гласуване със ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
основното предложение заедно с приетото изменение.

8 - 147 / 28,12.2023: Бизнес програма на "Специализирана болница за активно лечение на пневмо- 
фтизиатрични заболявалия "Д-р Трейман " ЕООД за 2024 г.
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

9-561 / 07.05.2024: Годишен финансов отчет за 2023 г. Годишен доклад за дейността през 2023 г. 
на "Медицински център за рехабилитация и спортна медицина I-Велико Търново" ЕООД за 2023 г., 
разпределяне печалбата и решение за нейното изплашане
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

10 - 159 / 03.01.2024: Бизнес програма на "Медицински център за рехабилитация и спортна 
медицина I - Велико Търново" ЕООД за 2024 г.
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.
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11 - 562 / 07.05.2024: Годишен финансов отчет за 2023 п. Годишен доклад за дейността през 2023 г.. 
Доклад на независимия одитор на "Комплексен онкологичен центьр-Велико Търново" ЕООД за 
2023 г, разпределяне печалбата и решение за нейното изплащане
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

12 - 162 / 04.01.2024: Бизнес програма на "Комплексен онкологичен център - Велико Търново" 
ЕООД за 2024 г.
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

13 - 163 / 04.01.2024: Бизнес програма на Медицински център "КОЦ-1-Велико Търново" ЕООД за 
2024 г
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 ,  
Комисията приема предложението.

14 - 563 / 07.05.2024: Годишен финансов отчет за 2023 г.. Годишен доклад за дейността през 2023 г. 
на "Обредни дейности" ЕООД, гр. Велико Търново за 2023 г., разпределяне печалбата и решение за 
нейното изплащане
Становище на комисията: Хр. Стоев - не участва в гласуването, поради конфликт на 
интереси
След гласуване със ЗА - 9 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

15 - 152 / 28.12.2023: Бизнес програма на "Обредни дейности" ЕООД за 2024 г. 
Становище на комисията: Хр. Стоев - не участва в гласуването, поради конфликт на 
интереси.
След гласуване със ЗА - 9 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

16 - 564 / 07.05.2024: Годишен финансов отчет за 2023 г.. Годишен доклад за дейността през 2023 г. 
на "Инвестстрой-92" ЕООД, гр. Велико Търново за 2023 г, разпределяне печалбата и решение за 
нейното изплащане
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

17- 153/29.12.2023:

Бизнес програма на "Инвестстрой - 92" ЕООД за 2024 г.

Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 ,
Комисията приема предложението.
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18 - 565 / 07.05.2024: Годишен финансов отчет за 2023 г., Годишен до1слад за дейността през 2023 г. 
на "Организация на движението, паркинги и гаражи" ЕООД, гр. Велико Търново за 2023 г., 
разпределяне печалбата и решение за нейното изплащане
Становище на комисията; След гласуване със ЗА -1 0  ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СБ - 0 , 
Комисията приема предложението.

19 - 144 / 22.12.2023: Бизнес програма на "Организация на движението, паркинги и гаражи" ЕООД 
за 2024 г.
Становище на комисията: А. Янчев - бизнес програмата е ясна, подробна, съдържа документ, 
който само част от бизнес програмите съдържат - щатното разписание, както и бизнес 
програмата на "Обредни дейности". По отношение на "Обредни дейности" - управителят в 
щатното разписание е нищо. Означава ли това, че работи безвъзмездно. А "ОДПГ" - 
управителят е по договор. Всички останали щатове са остойностени в лева. По 
възнагражденията на управителите - тези, които са посочили, адмирации, че информират 
общинския съвет и великотърновците. Не би трябвало да бъдат тайна. По отношение на 
бизнес програмата на "ОДПГ" - някои детайли трябва да бъдат изчистени. Например за 
денонощния паркинг на ул. Крайбрежна. В ГФО е посочено, че паркоместата там са 58. В 
бизнес програмата са 57 броя. В сайта на Общината е посочено, че са 60 броя. В сайта на 
дружеството е посочено, че денонощният паркинг на ул. Крайбрежна препраща към карта в 
Гугъл, където е посочено, че работи до 20.00 ч. По решение на общинския съвет от 1.09.2022 г. 
е денонощен. Има разминавания. Това трябва да бъде коригирано.
инж. И. Ламбов - паркоместата са по последния утвърден технически проект по организация 
на движението.
Р. Иванов - е молба към управителя на "ОДПГ" е да се унифицира на всички източници на 
информация броят на паркоместата на паркинга на ул. Крайбрежна. По повод заплатите на 
управителите - има ги в отчетите. Който ги е намерил в отчетите, си е свършил работата. 
Който не ги е намерил в отчетите - не ги е намерил. По повод на това, че има подготвена 
система за определяне на размера на възнагражденията на управителите - чака определени 
становища от февруари, не помни коя година.

След гласуване със ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СБ - 0 , Комисията приема 
предложението.

20 - 566 / 07.05.2024: Годишен финансов отчет за 2023 г., Годишен доклад за дейността през 2023 г. 
на "Царевград Търнов" ЕООД, гр. Велико Търново за 2023 г., разпределяне печалбата и решение за 
нейното изплащане
Становище на комисията: М. Иванов - защо е толкова голям размерът на външните услуги - 
2 пъти по-голям от фонд работна заплата.
Б. Йорданов - при тях почти всичко е външна услуга. Големият процент идва от музейните 
билети. Описали са в таблица какво включват външните услуги и големите цифри.
М. Иванов - да разбира, че не е чист вид външна услуга.
Р. Иванов - отчетността им е такава. Купуват един билет за 100лв. и вземат комисионна 5% 
от него, отчитат приход 100 лв., а реално за тях е 5 %.
Ст. Бойчев - от кого зависи да се повиши таксата на билета за АМР ЦАРБВБЦ.
Р. Иванов - от общинския съвет. Цените са част от наредбата за определянето и 
администрирането на таксите и цените на услуги.
В. Дончева - може да бъде вдигната таксата, въпрос на предложение, обсъждане и т.н.

След гласуване със ЗА - 10 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СБ - 0 , Комисията приема
предложението.
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21 - 155 / 29.12.2023: Бизнес програма на "Царевград Търнов" ЕООД за 2024 г.
Становище на комисията: А. Янчев - в ГФО за 2023 г. е посочено 91 000 лв. печалба, а в 
бизнес програмата за 2024 г. прогнозата е само за 50 000 лв., като се сочат очаквания за 
форсмажорни обстоятелства. Каква е причината.
В. Дончева - двете неща ги пише, но не пише, че едното ще бъде заради другото, а в SWOT 
анализа пише, че това е евентуален риск, че може да има независещи обстоятелства от 
дружеството, които могат да повлияят. Но няма връзка между планираните 50 000 лв. с 
независещите от дружеството обстоятелства като форсмажор. Дава думата на управителя.
Б. Йорданов - това се залага, защото не са производствено предприятие. Трудно е, когато 
правят бизнес програма, не знаят колко туристи ще имат през следващата година, за да могат 
да заложат брой туристи и да се сметне точно. Дава пример за форсмажорни обстоятелства - 
миналата година след КОВИД пресъхна река Дунав. Корабите с туристи, които очакваха да 
идват специално към Велико Търново, не дойдоха.
М. Петров - утвърждават бизнес програмите за настоящата година почти в средата на 
същата. Те са входирани в края на предходната или съвсем в началото на настоящата година. 
Г-н Иванов ще каже, че това е по закон. Длъжни са да спазват закона. Не може ли обаче да 
направят друго, което не противоречи на закона - така или иначе всички бизнес програми се 
внасят в началото на настоящата година. На първата сесия през януари да ги приемат за 
сведение. Тогава ще имат информация какво предстои за всяко търговско дружество. Сега 
отчитат тримесечието на база бизнес задачата, която приемат минути преди това. За догодина 
на януарската сесия да приемат входираните бизнес програми за сведение.
Р. Иванов - така е, позовава се на закона. Но ще направи една аналогия. Ако се пренесе 
аналогията на г-н Петров за бизнес програмите на търговските дружества към бюджета - 
какво става тогава. Приемат бюджета за сведение в началото на годината. Какъв 
задължителен характер има и кого обвърза тази бизнес програма. Каква информационна 
стойност носи тя. Идеята беше, че за да приемат сега бизнес програмите, трябва да са се 
убедили, че стъпват на годишно приключване, т.е. има стабилно ГФО, ГДД, стопанската 
година е приключена. Освен да приемат една временна бизнес програма на ниво септември- 
октомври. За да бъде готова януари бизнес програмата, ще работят със счетоводни 
оперативни данни или септември, или октомври.
М. Петров - тогава няма смисъл да се входира декември или януари.
Р. Иванов - да, така е. Логичният отговор е, че трябва да се внесат сега. Ако се спазва 
законът, това е вариантът. Ако решат да искат някакъв друг тип информация от 
управителите на ниво тримесечия, и да бъде формулирано към трето тримесечие на 
предходна година, това е друга тема. Но не му е времето и мястото сега.
В. Дончева - но не е логично да се гледа бизнес програмата преди отчета.
Р. Иванов - естествено.
К. Янков - това са различни документи.
В. Дончева - но единият зависи до голяма степен от другия.

След гласуване със ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 ,  Комисията приема 
предложението.

22 - 567 / 07.05.2024: Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско 
участие за първото тримесечие на 2024 г.
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 10 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

23 - 588 / 15.05.2024: Информация за касовото изпълнение на бюджета на Община Велико Търново 
към 31.03.2024 г.
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.
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24 - 587 / 15.05.2024; Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 30.04.2024 г. на 
Община Велико Търново
Становище на комисията: След гласуване еъс ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 2 , 
Комиеията приема предложението.

25 - 573 / 08.05.2024: Бюджетна прогноза за периода 2025-2027 година на постъпленията от местни 
приходи и на разходите за местни дейности
Становище на комисията: След гласуване съе ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 1 ,  
Комисията приема предложението.

26 - 584 / 15.05.2024: Одобряване на цени на превозни документи на основна градска линия № 100 
от утвърдената Общинска транспортна схема
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

27 - 585 / 15.05.2024; Промяна броя на потребителите на социалната услуга "Дневен център за 
пълнолетни лица с тежки множествени увреждания", гр. Велико Търново от 30 на 40 потребители, 
считано от 01.07.2024 г.
Становище на комисията: След гласуване със ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , 
Комисията приема предложението.

28 - 612 / 21.05.2024: Редовно годишно Общо събрание на акционерите на "Общинска банка" АД, 
гр. София на 24.06.2024 г.
Становище на комисията: М. Маринов - извън точката - иска да внесе яснота по няколко 
въпроса - за цените на билетите на музея. Обсъжда се във връзка е преминаването към евро, 
ще преизчислени всички цени и такси в актуални цени, настроени пряко на плащания в 
евро. Няма да са на кръгла сума, а на 5 цента, на 10 цента. Смятат по фиксинга, който е 
национално обявен, предполагат, че по този фиксинг ще се влезе в еврото. Относно 
болницата - за съжаление имаще дълъг период от време, в който Общината продаваше 
активи, за да изплаща сметките на болницата. Трябваше да вземат решения дали да има 
райски газ за операции или да се финансират други дейности, свързани с почистване на 
града. След създаването на търговските дружества. Държавата пое изцяло финансирането на 
тези заведения, и на окръжните болници. С начина на финансиране чрез европейски 
програми има изискване активите да се апортира в капитала на тези дружества. Общините 
нямат никакъв шанс да отговорят паралелно на инвестициите, които се правят е европейски 
средства. Общината продаде цялата главна улица и успя да купи скенер за болницата през 
1998 г. В момента Общината няма никакъв шанс да извърши такива дейности, няма този 
ресурс. Някога са обмисляли, тъй като окръжната болница се финансираше от Общината, 
варианти как да могат да ограничат хората, които са се лекували в нея и Общината да плаща 
само за жителите на общ. В. Търново. И да се опитат да съберат средства за финансиране на 
болницата от другите общини. Това за съжаление се оказа невъзможно. По-добрият вариант е 
тази болница да бъде финансирана от държавата. Социалните дейности да бъдат 100% 
държавна отговорност. Относно цените на билетите - договорите на '^Царевград Търнов*' с 
операторите със сигурност ще бъдат променени, наредбата ще бъде променена преди да се 
сключат тези договори. Те се сключват обикновен ноември-декември.
А. Янчев - какво налага разглеждането на тази точка извън предварително обявените дневни 
редове. Някакви срокове ли има.
Р. Иванов - има срокове.
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М. Маринов - сесията през м. юни ще бъде на 27 юни, а Общото събрание ще проведе 
заседание на 24 юни. Това е причината да бъде вкарано такова предложение.
Р. Иванов - този въпрос трябва да се зададе, когато се обсъжда дневният ред на заседанието. 
Комисията гласува да се включи в дневния ред на днешното заседание.

След гласуване със ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0 , Комисията приема 
предложението.

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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